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UNITED STATES FOOTBALL LEAGUE, et al.,
Ve 84 Civil., 7484 PKL

NATIONAL FOOTBALL LEAGUE, et al.

June 23, 1986

9:30 a.m.

(Trial continuing)

(In open court, jury not present)

THZ COU&T: Did you want a side bar?

MR. FISKE: Yes,

(At the side bar)

MR, MYERSON: Judge, as we alerted one of your
clerks on Friday, and also defense counsel, I read over t%e
Cornell transcripts when I was in the hospital on Friday
and I would like the opportunity to recall her for what
will be about three or four minutes on direct, and I have
identified for defense counsel the area, which is the
player cost area.

THE COURT: Let's hear from the other side first.

MR. FISKE: Your Honor, I think we would object
because the examination of Dr. Cornell was conducted last
week and it was completed last week at about three o'clock

Thursday afternoon. Mr. Clareman conducted that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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MR. MYERSON: Your Honor --

THE COURT: I am going to leave the air
conditioning on, ladies and gentlemen of the jury, because
of the fact it is going to get gquite humid today, but in
the avent anyone is having trouble hearing, let me know by
raising your hand because we can always cut the air
conditioning off and see how it goes.

MR. MYERSON: Your Honor, plaintiffs' call
Donald Trump.

DONALD J. TRUMP,
called as a witness by the plaintiffs, having been
duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. MYERSOMN:
Qe Mr. Trump, would you please state your

relationship to the parties in this case?

A. I am in the USFL and I own the Generals of the
USFL.

Q. and do you have businesses in New York Citye

A. Yes, 1 do.

C. Wwould it be fair to say that your businesseé are

concentrated in New York City?
A, For the most part, generally speaking, ves.
Q. Is there any reason that your businesses are

concentrated in New York City?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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A, Well, I grew up in New York City. I was raised
in New York. I have a great fondness for the city and for
the state, and I have been around New York for a long
period of time.

O Without getting into a lengthy description for
the benefit of the court and the ladies and gentlemen of
the jury, would you just give us a brief description of
some of the charitable organizations with which you have
had significant involvement?

a. Wwell, I have been very involved in charity for
the last number of years. I have been very fertunate in my
business and I have been able to do some of the work that T
have wanted to do and continue to want to do.

I supported the Viet Nam veterans memorial.

They were having a lot of problems last year, as everybody
knows, and they were building a memorial or trying to build
it and I supported that. Then they had the great parade
last year.

I gave a million dollars to the View Nam
veterans last year, which enabled them to do two things.
Build the memorial and also have the great march in New
York City respecting the Viet Nam veterans, and they were
able to raise another million dollars bhased on the matching
grant of my million dollars. I was very proud of that.

The hospitals I have supported are really many,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 7911020
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but New York University Hospital, Lenox Hill Hospital, New
York Hospital. I supported the World Mercy Fund and United
Cerebral Palsy to a great extent with some very major
contributions, and a lot of other charities, in many cases
New York-~based charities.

Q. Mr. Trump, when did you first become interested
in ownership in the United States Football League?

A. Prior to the foundation or the formation of the
league I became interested. They saw me, the prospective
owners and some of the people that were trying to form the
League, and they called me and they said because of my
association with New York would it be possible to meet, and

I said yes, and this was prior to the formation of the

League.
Q. Would this have been in or around late 19817
A. This would have been probably around that time

the first meetings, yes, sir.

Q. Will you tell the court and jury to the best of
your ability what if anything you did in furtherance of
your interest at that point in time.

Al Well, I had meetings. I looked at it fairly
closely. 1 did not particularly agree to the format that
they were lcoking at, which was a spring format. Just as 2
business instinct or a business judgment, I felt that

knowing at that time very little about television, I felt

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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there weren't enough viewers on television to support or
properly support a spring season, and I pretty much felt
from the beginning that this League should be playing in
the traditional football season, which is the fall-winter
season, for a lot of reascns.

Q. During the course of your conversations in late
1981 and into early 1982, did there ever come a time when
you actually made a deposit as a potential owner in the
United States Football League?

A Yes, sir. I made a deposit of either 15 or
25,000, 1'm not exactly -- dollars. I am not exactly sure
which, but I made a deposit, fairly substantial deposit
pased on the fact that I was sort of of the impression that
perhaps, maybe this League would be a short term spring and
then go to the fall or perhaps even go to the fall, but }
was originally designated as tha as the New York owner of
this area's own.

Q. Did you actually go through at that period of
time and consummate an ownership interest in the USFL?

A. No, I did not.

C. Would you explain to the court and jury what
occurred that led you to fail to consummate the transaction
and not go ahead pursuant to the deposit you had given.

THE COURT: You should also ask what period of

time is involved. What time are we talking about now?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YCRK, N.Y. — 791-1020
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'g37 '84?

THE WITNESS: Mo, sir, this is prior to the
formation of the League actually. This is at the very
initial stages, I guess 1981 and I guess 1982.

I would say that when I put up the deposit, of
course, it was a depesit that I would not return, but 5 =
was not a commitment on anybody's behalf to go forward. It
was really a deposit so that I could sort of look-see, and
I 4id look and I did see and I discussed with various
people my own thoughts and their thoughts as to the League
and whether or not the League could be successful.

Q. Did you have any conversation with the other
owners during that period of time or potential owners in
the United States Football League concerning the idea of
going to the spring versus the fall?

A. Yes, sir. I did.

0. Would you describe as best as you can recall who
you discussed that with and the substance of the
conversations.

2. I had owners with wvarious -- I had talks with
various potential owners. One of the owners ended up, much
to my surprise and chagrin, becoming an owner in the
National Football League and not in the United States
Football League.

Q. Who was that?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A His name is Mr. Alex Spanos, and he was very
enthusiastic about the United States Football League, and
he was, 1 would say --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, any
conversations with Mr. Spanos I submit is at this point
hearsay. I object to it on that ground.

THE COURT: Are you objecting to what Mr. Trump
said to Mr. Spanos?

MR. ROTHMAN: NO.

THE COURT: We understand the objection.
Anything you said is not being objected to, but what was
said to you is being objected to on hearsay grounds.

a. I spoke to Mr. Spanos and we did discuss the
League and all of the possibilities of the league. I can
say that I was of the impression in a that Mr. Spanos was
100 percent —-

THE COURT: You can't do that.

Q. Did you have any conversations during this
period of time with Mr. Rozelle?

A. Yes, sir, I did.

Q. When 1 say “this period of time," we are talking
of the period late 198l-early 1982, prior to the actual
formation of the USFL, is that correct?

a., Yes, sir, I did.

Q. Did you have more than one conversation?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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A. Yes, sir. Substantially more than one.

Q. Can you relate to the court and the ladies and
gentlemen of the jury whether the conversations were face
to face or by telephone?

A. Well, they were both. Mr. Rozelle and I were
friends prior to the -- to my involvement in the League. I
must say after the involvement it was like I had the plague,
but before the involvement with the League Mr. Rozelle and
1 were friends and I would see Mr. Rozelle guite a few
times at various dinners and charitable dinners, and also
Mr. Rozelle would call me prior to the formation of the -=
of really I guess to the formation of the League, but
specifically to my involvement in the League.

Uiw Are you able to distinguish the conversations
that you had during this period of time between the
telephone conversations that you had and the face-to-face
conversations that you had, or was the conversation
essentially the sanme?

A. Wwell, essentially it is the same. It is not a
very complicated subject matter in the sense of what Mr.
Rozelle was telling me. It was short and it was sweet, and
there was no great sense of -- 1t was just not a complex
subject.

Q. Will you tell the court and ladies and gentlemen

of the jury what to the best of your recollection he said

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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to you and you said to him during the course of these
conversations during that time frame.

MR. ROTHMAN: If your Honor please, I am still
looking for a foundation. I don't know if counsel has done
the best he can with it. I can't tell where the
conversations took place, when it took place and the means
by which it took place.

THE COURT: I think as we cover this, in the
event your memory is refreshed that it was a face-to-face
discussion. I would be interested also if anyone else was
present that you recall, so that we will proceed on that
basis.

Q. Let's see if we can flesh that out a little bit
before we get to the actual conversations.

You say there were a number of telephone
conversations and actual face-to-face conversations during
this period?

a. Yes, sir.

Q. Do you recall with respect to the face-to-face
conversations, do you recall wheres any of those took place?

A, One was I believe at the Regency Hotel in the
smaller ballroom at an affair. And the other, I believe,
was at the Pierre Hotel in the lobby, and I believe that I

was leaving the Pierre and Mr. Rozelle was coming into the

Pierre.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U5, COURTHOUSE
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Q. At either of those face to face discussions was
anybody else present?

A. No. I don't believe so.

Q. Will you tell, again, on the basis of that and
on the telephone calls that you had with him during the
same period, tell us what Mr. Rozelle said to you and what
you said to him.

0 The conversations were almost identical in their
nature. The conversaﬁions were that he didn't think I
should go into the United States Football League, and agein,
this is prior to my going in by a substantial amount of
time. That he didn't think I should go inte the United
States Football League. That it was going to be doomed to
failure and that the League itself could not make it
playing football in the spring because of television, and
he went on to give me a very brief description of why it
couldn't make it. That it couldn't make it based on the
fact that you couldn't get the ratings to justify the cost
of paying this number of people that a football team has,
where yocu have 42 and 45 people, etc., that there just
weren't enough people watching football in the spring, that
they were out voting, playing tennis, playing golf or doing
any one of thousands of other things, and there was no way
that it could ever be economically justified, so that the

League was doomed to failure, and if the League ever moved

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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Trump - direct 4033
to the fall, which he heard was my basic contention, that
if the League should even start in the fall against the NFL,
if necessary, that there was no way we would ever get a
television contract because he controlled, literally
controlled the television networks as far as the television
is concerned, that we could never get a television contract.
There was no way, as he said, there is no way possible for
you ever to get a television contract in the fall.

Qs Based on the discussions that you had with Mr.
Rozelle, did you reach a decision at that period of time,
which is by early 1982, as to whether or not to go ahead
and take an ownership interest in the USFL?

A. Well, based on Mr. Rozelle's numerous
discussions with me and on my own feeling that he was
Probably correct, I decided not to go forward with the
transaction, yes.

(Continued on next page)

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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THE COURT: About what time of the year, what
year was it that you made that decision, as best you can?
If you can fix a date.

THE WITNESS: Yes, sir. This was probably late
in 1981 or early in 1982. Really prior to the -- if I
remenber correctly. But it was before the formation of the
league. Because when they did form the league a couplt of
months later, I wasn't it in. So right at that period, at
the early part, I believe at the early part of 1982 or the
last part of 19381.

THE COURT: During that periocd did you repeat
what was said to you by Mr. Rozelle to anyone in the USFL.‘

THE WITNESS: I did. But -- and I could gives you
some names. But I didn't want to totally discourage the
UFSL from geoing forward with their concept, which some of
them thought could be viable.

Q. During this same period of time, Mr. Trump, did
you have any conversations with Mr. Rozelle concerning your
buying a National Football League franchise?

A. Yes, sir.

Q. Will you tell us, d4id those conversations occur
during the time conversations that you have already
described for the court and jury, or were they separate
conversations?

A. Well, they were really simultaneous, to a largs=

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK., N.Y. — 791-1020
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sxtent. They were often times part of the same
conversation.

Q. All right.

Will you tell us again, will you tell the Court
and the ladies and gentlemen of the jury, what Mr. Rozelle
said to you and what you said to him, concerning your
possibly buying a National Football League franchise,
during that same period of time?

A. Well, Mr. Rozelle told me that I should be in
the NFL, not in the United States Football Leagus and that
I should be in the National Football League. And that at
some point in time I will be in the National Football
League; and he continusd to reiterate that the United
States Football Leaguz cannot make it, you are going to be
associated with a loser, and that hopefully will be in the
National Football League in a very short period of time,
that there will always been and has Been and history has
been that there will be ownership changes and that you will
be in there in one form or another in a very short period
of time.

THE COURT: What did you say to him?

THE WITNESS: Well, I was actually talking to
one of rhe owners in the National Football League around
this time and a little bit earlier, and I didn't dispute

him. I wasn't really sure if I was going to the USFL and I

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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want sure if I was going to go into the NFL. I didn't know
what I was doing. I was really making up a decision. So
there was nothing to you about or dispute. That was just
his basic statement to me.

D Who was the owner in the Naticnal Football
League that you just referred to in response to his Honor's
earlier question?

A. Mr. Irsay, that owns the Baltimore Colts. Who
cwnad at that time the Baltimore Colts. They have since
left Baltimore and gone tc Indianapolis.

Q. Did you have any conversations with Mr. Rozelle
during that same period of time about the possibility of
your buying the Colts specifically from Mr. Irsay?

A. Yes, sir.

G Will you tell us what those conversations
between ycu and Mr. Rozelle involved.

Al Mr. Rozelle had a great d=al of animosity
towards Mr. Irsay --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, may that be
stricken.
THE COURT: Yes.

Q. Tell us as best you can what he -- I understand,
Mr. Trump, that you are trying to say it in your own words,
but in the courtroom you have to restrict yourself to what

he said to you and what you said to him, rather than

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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characterize it.

A, He said to me that he'd love me to be ahle to
buy that team but I didn't really believe that I'd be able
to. He didn't want to discourage me but he knew that other
people had tried to pay that particular team and that that
was going to be a tough one, that there will be, if it's
not going to be that ons and he had hoped that it would be,
but he just didn't feel that because of the ownership it
would be an easy purchase, although in my opinion it really
broke down to & price situation more than anything else.

Mr. Rozelle stated very emphatically that he
would like me to be able to buy that team, but if it's not
that team, it will be some other t=zam as they come due.

Q. Did you in fact consummate any agreement with
Mr. Irsay to buy the Colts?

A, No. I had numerous meetings with Mr. Irsay, but
we did not consummate a deal.

Q. What was the reason that you were unable to
consummate a deal?

e Basically, I believe it was price, mostly. 1
don't know if there were any underlying meanings, but I
think it was primarily price.

Q. How many meetings would you say you had with Mr.
Irsay during that period of time concerning the possibility

of you buying the Colts £from him?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A, Mr. Irsay came to my office, I guess at least
twice and we had lunch -- this is so long ago -- we had
lunch in a certain restaurant at least once, and this was
the reason that I felt I would certainly be able to buy the
team, because of the fact that he actually came to my
office and we had these meetings. But at least a few times,
I would think.

THE COURT: Can you fix a perioéd of time for the
discussions?

THE WITNESS: This was again just prior to my
going into the United States Football League, your Honor —--
I'm soxry -- before I descided not to go to the United

tates Footbhall League.
Q. Sc it was in 198172

THE WITNESS: Around '81, vyes.

Q. Late '8l -- I don't mean to -- would it be fair

Lo say that it's late '8l early '82 prior to the time that

™)

You made your decision not to gc into the USFL
A, That is correct, yes, sir.
Q. All right.
Mr. Trump, did there come a time when you
actually decided to purchase a USFL franchise?
A. Yes, sir. I did not go into the league in its
first year. And a lot of what Mr. Rozelle had told me and

what I had really felt as just a basic instinctive

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOQUSE
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husinessman to the extent --

MR. ROTHMAN: Excuse me. If vour Honor please,
the answer 1is not respcnsive. The witness is not responding
to the guestion. I object on that ground. The guestion
was, did there come a time that you bought 2 USFL team.

THE COURT: I will leave the answer.

Please proceed.

A. And a lot of what was happening with respect to
the league, the league had done well in the ratings but it
was losing tremendous amounts of money. The owners I
believe had lost in excess of §50 million in the first vyear.

Q. I don't mean to cut you off, but again for the
benefit of the Court and jury, let's try to fix a time

frame now. You are talking about roughly spring, early

spring '83, is that correct?

A, Yes, sir. This is toward the middle to the end
of 1983.

Q. All right.

A, But I had the men by the now of waving one

Season, so that they had played a season, I wasn't involved
in the league at all but they had played a season. The
season was a success., When I say a success, a Success
relative to ratings in the spring. It was doing well in

the ratings, but they were lousy by comparison to ratings

in the fall bescauses you just can't get the ratings in the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOQUSE
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spring. So it was born2 out but it was also brought to me
that you could have a league provided you could get
television.

S0 certain feelings were made to me and
reaffirmed to me. Mr. Rozelle's strong statements were
totally affirmed to me that the league was going to lose a
tremendous amount of money playing football in the spring.
But I also saw a little bit of life that the ratings in the
spring were good but they were lousy relative to what they
could have been in the fall.

Q. Having watched that first ysar of the USFL in

the manner that you have descriped, did you in 1983 make

0

decision to purchase a USFL franchise?

A Yes, sir.

Q. When did you vurchase the USFL franchise?

A. I believe it was September or October of 1983.
Q. And was that the New Jersef Generals?

A, Yes, it was.

Q. Following your purchase of the New Jersey

Generals in September or October of 1983, what decision, if
if any, 4dig you make concerning whather to speak to anyone
at the networks about the possibilty of putting the USFL on
in the fall?

A, Well, following my decision, I spoke to people

over in the networks, and I based my whose premise that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE., NEW YORK, N.Y. — 7921-1020
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this could be a viable operation if we could get a network
contract in the fall, on what had happened, what had taken
place based on the spring.

So I had spoken to people over in the networks
relative to the possibility of moving the league to the
fall; which is the premise on which I went in.

I felt that I would be successful in convincing
the owners to move to the fall because they were losing
just too much monsy to stay in the spring, it seemed to me.

Q. First, would you please identify for the ladies
and gentlemen of the jury and the Court with whom at the
networks you had any conversations during that period of
time, and then after you identified it, I want to ask you
scme specific conversations about the actual conversations.

A. Well, it's hard to identify the exact period of
time but in terms of a specific date, but in ths general
areas of sometime in my sarly ownership of the team, et
cetera, I had conversations at length with Mr. Spence, |
had conversations with NBC to a little lesser -- to a lot
lesser extent, I guess I should say, but to a lesser extent
with Mr. Michael Weissman who is one of the top people in
sports. And I had conversations at CBS about Mr. Neil

Pilson.
Q. Would it be fair to say, Mr. Trump, that the

substantial thrust of your conversations during this period

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 751.1020
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were with Mr. Spence?

A, I would say the most dominant conversations were
with Mr. Spence, because ABC already had a contract with
the USFL so it seemed most logical to be dsaling with ABC.

Qs Again, to fix a time frame, we are talking about
somewhere in the late fall of 19823, is that correct, like
November, December, 19832 Would that be your best estimate
of when these conversations commenced?

A, Perhaps. And later. And later than that. I
would say commenced, yes, but they continued on for a
period of time.

Gla And would it be fair to say that they continusd
on with Mr. Spence until Mr, Einhorn came on the scens,
when Mr. Einhorn basically took over as the nagotiator?

A. Pretty much so, and besides we people in the
city, we were all in the city, and when I could talk to him
about it, but I would say pretty much so.

Q. Let's focus for a moment on the conversations
with Mr. Spence. Were the conversations with Mr. Spence in
the late '83 and early 1984, face to face or over the
telephone or both?

A. Well, they were really both. But I would say a
Principal conversation was -- in fact, I think Mr. Spence
might have even stated it, it was one of the longest

telephone calls I have ever had. It was a record setting

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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call. It lasted from about 12:30 to 5:00 or something like

that. And it was to this day I think my longest telephone

call.

Q. It was in the afternoon, I take 1t?

A. In the afternoon, YeS.

Q. Do you recall roughly when this took place?
Would there have been late '83 or early 'p4, if you

recall? I don't want you to speculate.
A. T would say it might have been in early 'R4.
Q. Will you tell us as best you can recall, the
substance of that telephone conversation between you and
Mr. Spence.

MR. ROTHMAN: Your Honor, simply for the record
once more, I am going to object on the ground of the Spence,
portion of the conversation is hearsay.

MR. MYERSON: Your Honor, Mr. Spence, as the
Court is aware, testified at length, including on
cross-examination by defense counsel, about a conversation
that he had with Mr. Trump.

MR. ROTHMAN: I don't believe that is the state.
of the record, yocur Honor.

THE COURT: We'll hear the testimony and I am
also mindful of affording counsel the opportunity of a 803-3

exception from time to time. So we will move ahead and see

how it develops.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 751-1020
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Trump - direct 4044
Q. Mr. Spence during at least one of these
conversations and once when I saw him I believe at his
office, stated to me very emphatically that the NFL was
very upset with the fact that they took the USFL even in
the spring, which I was not particularly surprised to hear.
e With the fact that the ABC -- when you say they

took, with the fact that ABC had put the USFL on in the

spring?
A. That is correct.
Q. I see.
A. That the NFL was very upset about it and that he

was sort of joking to himself, you said can you page how
upset they are going to be if we move you pszople to the
fall.

The fact besing that I got a very -- maybe a
little bit less from him because he really did have a fear
factor, but I got a positive respcnse'—~

MR. ROTHMAN: Your Honor, I am going to ask that
that been stricken.

THE COURT: Yes. The jury should disregard what
was described as a fear factor.

Q. Go ahead, Mr. Trump.
A, But Mr. Spence seemed to me give at least a
Positive response that he was openminded toward the

Possibility of putting the United States Football League

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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into the fall. BABC, he said, did not have any foothall on
Sunday, and NBC and CBS dig have quite a2 bit of footbhall,
as people know. And there was -- he even joked to me that
they were playing cartoons against the NFL football, and
that I wonder whether or not, I said, I wonder whether or
not that was done Purposefully or not, because they
literally had cartoons. So they had an open, 3 very big
open slot on Sunday.

Mr. Spence's reaction was moderately positive.
I thought it was Pretty good. And then a little bit later
on, the door just slammed in my face. It was rather
incredible. But his response initially speaking seemed to
be positive.

Qs Can you recall, before we get to what you
described as the door later being slammed in your face, can
¥You recall anything else during this recorg long
conversation that you had with Mr. Spence as to what you
Ssaid to him ang what he said to you?

A, Well, I said +o him that at very worst, ABC
wWould have a major, a really major bargaining tool in
having the USFL, Somebody to bargain against, and with
Leéspect to the negetiations with the National Football
League. That they'd have a Very, very strong negotiating

tool. ang 1 felt strongly that they would, and they would

have.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, 1.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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I stated various other things. I thought it
would be the great open window for them, I reiterated the
fact that they could have saved, in my opinion, perhaps
hundreds of millions of dollars just in having us, even if
they used us, which I wasn't exactly happy about being used,
but even if they used us as 2 chip with the NFL, having us
playing in the fall.

I waent through that. Mr. Spznce didn't disagree
with anything, and he confirmed some of my thoughts,
because they are basic and they are obvious and they are
actually a bhasic understanding or basic business.

So he confirmed my thoughts, and he d4id on more
than one occasion.

Q. You testified a moment or two ago that after -
these reasonably positive =arly discussions, the door got
slammed in your face. Will you describe for the court and
the ladies ang gentlemen of the jury Ghat yYeu mean by that,
and what happened?

A, Yes, sir. I was of the impression, and I have
been sort of involved in business all my life, and I know -<

MR. ROTHMAN: 1If your Honor please, I have no
objection to testimony.

THE COURT: You are entitled to that, Mr.

Rothman. we'11 have questions and answers. Mr. Trump, you

Should listen to the question and try to answer it and not

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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digress, because the other side is trying to protect the
record.

MR. ROTHMAN: Thank you.

A, I was surprised that Mr. Spence so strongly
rejected the offer or the concept of what I was Proposing
because it was my impression and not only my impression it
was his words to me --

MR. ROTHMAN: Excuse my, Mr. Trump. Again, your
Honor, I have no objection to the conversation. But I
object to the impressions, the conclusions, on the ground
that that's improper testimoav.

MR. MYERSON: I believe what Mr. Trump was
saying, it was his actual words :o me, if we could have ths
answer --

THE COURT: It is going to have to be more
certain than that, and we want the conversaticons. You
should ask the questions with that in mind.

A. Based on our conversations and based on his
Statements to me I felt strongly that we would at the very
least have a major dialogue going back and forth which
could last some pericd of time. That didn't happen. It
Was just a slamming of a door. It was like all of a sudden
Something had happened and something had happened very

Strongly --

MR. ROTHMAN: If your Honor please --

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, 11.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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THE WITNESS: To changs his mind.
MR. ROTHMAN: Excuse me. I don't like to keesp
interrupting the witness, but that is not testimony.
THE COURT: I will again suggest to counsel that
we should have the conversations and it's up to the jury to
conclude from those conversations.

We don't need the witness to interpret for the

jury what was happening.

Q. Then let me ask you the specific question:

Did there come a time, Mr. Trump, after the

initial conversations where the preliminary positive signs
were expressed, where basically Mr. Spence refused to

discuss any possibility of being put on in the fall?

A. Yes, sir. .

Qe When did that occur, to the best of your
recollection?

aA. As I remember, it was a.telephone conversation

~and Mr. Spence called me and said there is no way that we

' are putting the United States Football League on in the

fall, at any time.

Q. Do you recall approximately when that
conversation, when he called you? Would that have been in
early 19842

A. I would say probably early 1984 would be the

date, yes. Approximately. 1It's hard to remember exactly

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTI:—IOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Trump - direct 4049
what date, but I would say in the early part of 1934, yes.
Q. Would it be fair to say that it was in the

February through March time frame? Is that your best
recollection?
A, I don't know, but I would think that would be
about the period period of time.
THE COURT: Do you know whether it was before or
after Comm. Usher met with Mr. Spence?
MR. MYERSON: Comm. Usher, your Ho=aeor, I don't
think assumed the role until '85, the summer of '85.
THE COURT: Thank you for that.
THE WITNESS: Commissioner Simmons was involved
a little bit more at that time, sir.
Q. So your best recollection is, without being able
to vin point it, that it would be roughly in the February-Marg

1984 time frame?

A. Yes, I would say that it would be about the time
frame.
Q. Tell us as best you recall, you say during that

telephone conversation he told you they were not under any .

circumstances going to put the USFL on in the fall, is that

correct?
A. That is correct.
Q. What else did he say to you and did you say to

him, as you can recall, in that telephone conversation?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A. Well, I went over my basic arguments, that it
just doesn't make sense, that you have a league that's a
solid league that's getting good ratings in the spring but
that can't survive in the spring because we can never get
the kind of monies necessary. I went over all of the
arguments that 1 did, that fall is the traditional s=ason,
that ABC doesn't have anything on on Sunday in terms of
sports or any major sports, and that you yourself stated to
me that they have cartoons.

So I said what do you have to lose? And Mr.
Spence says, "I don't want to talk about it, I can't talk
about it, I'm not going to talk about it, we are not
putting you on in the fall."

And it was from that point forward that AEC n
treated us like literally second citizens, It was rather
incredible.

Q. During this same relative time periocda, Mr. Trump,
that is February, March, 1984, d4id you have any further
conversations with Mr, Rozelle?

A. I did, vyes.

Q. Do you recall when? Tell the court and jury as
Precisely as you can remember when these further
conversations with Mr. Rozelle took place?

A. Well, I had a very major conversation with Mr.

Rozelle. I had some little previous ones, but Mr. Rozelle

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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Trump - direct 4051
had asked me --

Q. What I am trying to do, Mr. Trump, and I don't
want to cut you off because I want the Clourt and jury to
hear your testimony on this, but again for record purposes,
a time frame. The major conversation you had with Mr.
Rozelle would have been when, to the best of your
recollection?

B I believe it was March of 1984.

Q. All right.

And and was that conversation face to face or
over the telephone?

A. Well, that conversation was face to face.

Q. And again, I want to just set this up for
foundation purposes. Where did that conversatilon, face to
face conversation, take place?

A. It was a private conversation in a suite at the

Pierre Hotel.

Q. The Pierre Hotel in New York City?
A, Yes, sit.
Q. You mentioned that prior to that face to face

conversation at the peer, you had some brief conversations
with him leading up to it, is that correct?

A. That is correct.

Q. Were those brief conversations leading up to it

face to face or telephonic

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A. Well, they were face to face anag telephonic.
0. And again from a time standpoint, would these
have taken place in late February-early March '8472
A. Yes, sir.
Q. Tell the Court and the ladies and gentlemen of

the jury a2s best you can recall what tock place in these

brief conversations leading up to the Pierre Hotel meeting?

A. Mr. Rozelle and I saw each other just by
accident, I believe, and he said to me, why don't you call
me and we'll get together and start talking about things.
Because we had not gotten along after I had gone into the
United States Football League, at all.

I was personna non grata in his syes and we had
not at all gotten along --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, again the
witness characterizes conclusions. And I would
respectfully suggest guestions and answers.

THE COURT: Yes. We don't want a

characterization of the relationship from the witness.

| Only what was said.

Let's move ahead.
A. So I was -- I thought it could have been at the
Regency, I just don't know, but it was not at a planned
eﬁting- But I had seen Mr. Rozelle, and he said, "wny

o s
on't you give me a call and let's get together and talk

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4053

about things.®

As it turns out, this statement was made just
around the time of the Harvard Business School's study on
the conguering of the United States Football League. That
was made maybe the week of or the week after, about, let's
get together, all of a sudden, which surprised me, to be
perfectly honest. So he said call me --

MR. ROTHMAN: Your Honor, I respectfully submit,
I don't know how else to proitect the record. The witness
is continually giving conclusions and impressions, and he's
done it again. I don't know how else to protect the record.
I don't like to interrupt but I must.

THE COURT: It is appropriate that you do so,
Mr. Rothman. And the jury now has the sense that his ;
conclusions should not be considered by tha jury. But what
was actually said should be.

A. Mr. Rozelle said, "call ﬁe and we'll get
together and discuss things."  And that was really all
that was said at that specific, as far as I remember, that
was all that was said. And it wasn't even a passing, it
was almost a passing.

The fact is, I called Mr. Rozelle and sald "What
do you think?" He said let's get together, and I said fine.
I thought we'd go to lunch or I thought we'd go some place

where we could just talk. And he said "1'd rather go to a

SOUTHERIN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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Trump - direct 4054
place where there are not so many people and nobody in fact
would be seeing us." and I didn't question the motives
why, I didn't understand why. It didn't really matter to
me.

MR. ROTHMAN: Your Honor, again --

MR. MYERSON: Your Honor, he is telling the
basis of the conversation.

MR. ROTHMAN: No, he is not.

MR. MYERSON: And he is saying what is said and
I really object to these interruptions.

THE COURT: Let move ahead. Commissioner
Rozelle said where nobody would be seeing you. What
nappened at the conversation?

B So we agreed to meet at a suite in the Pierre
Hotel, and the suite was -- I got ths suite. He said do
you have a hotel where we could meet or a room where we
could meet or something, and I said wé can go over to the
Pierre Hotel. I took the suite, and we met. I don't know
if it was that same day or if it was a couple of days later,
but we met at the Pierre Hotel in a suite. I think it was

the same day as the telephone conversation.

Q. And this was in =arly March, 1984, is that
Correct? -

B Yes, sir.

Q. Was anyone else present? I take it that no one

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 791-1020
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Trump - direct 4055
else was present, based on Mr. Rozelle's statements to you,
is that correct?

A There was ncbody else present.
Q. All right.

I want you to tell the Court and the ladies and
gentlemen of the jury what you said %o him and he said to
you during the course of that meeting at the Pierre Hotel?

A. Well, we met at the suite and during the course
of the meeting, after the niceties were exchangsd, we
started talking about the football situation and what was
happening. And Mr. Rozelle expressed to me that we should
stay in the spring.

And I said to him that I was surprised that he
was saying that, when before I became a member of the
United States Football League he very clearly and
distinctly said that the only way it's going to make it is
to go to the fall, because it will néver make it in the
fall either because he controlled the television, he and
the NFL controlled the television. I was surprised that
now all of a sudden he was saying, you are making a big
mistake. I was surprised in another sense ip that --

MR. ROTHMAN: Your Honor, again the witness is
characterizing. He is not responding to conversation.

THE COURT: Mr. Trump, I'd like vou to think

back and repeat the conversation as best you can, what he

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4056
said to you and what you said to him, as best you recall it,
without chaeracterization.

a. Yes, sir.

And he said that we should go and stay in the
spring. And I said to Mr. Rozelle that I was surprised he
was making these comments in light of our previous
statements and our previous conversations and that was
before I went into the United States Football League, where
Mr. Rozelle stated as strongly and openly as you can state,
not to go into the league for the simple reason that the
league cannot make it in the spring.

As it came out and during the course of the
meeting, it became more and more evident that Mr. Rozelle,
through his statement to me did not want to -- .

MR. ROTHMAN: Your Honor, again I must ask the
court's assistance.

MR. MYERSON: He just saia through his
statements to him, your Honor.

THE COURT: 1I'd like his statements.

Q. Tell the statements to you. Express them.
A. Mr. Rozelle stated that, obviously not in the
exact language, but stated that the ~--

THE COURT: All we are asking is your best
recollection of the conversation. I realize with the

Passage of time -- we want your best recollection.

SQUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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A. Yes, sir.

Stated that the NFL was going to be around for a
long time, that you will have a very good chance of an NFL
franchise and in fact you will have an NFL franchise,
whether it be the Generals or some other NFL team, and that
what he wanted in return was offectively for me -- this 1s
stated by Mr. Rozelle, this is not a feeling or an
impression I am getting -- that what Mr. Rozelle wanted was
staying in the spring for the United States Football League
and not bringing a lawsuit, and the thing that Mr. Rozelle
specifically did not want was a lawsuit on antitrust
grounds.

(5 0 Did you raspond to his propcsals concearning
getting you an NFL franchise or staying in the spring or

the lawsuit? Did you respond to any of those 3 subject

matters?
A. ¥es, sir.
Q. Tell us what you said to him in response to

those suggestions by him.

h. i1 said that the only thing we could really
discuss, and it wasn't a major point because I also told
Mr. Rozelle that what I wanted, pumber one and most
importantly, was to get a television contract for the
league. That was my number one objsctive and my number one

priority, because I knew this league would be successful if

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4058
we could get a television contract in the £fall, and I
stated that to Mr. Rozelle.

That I had some very good friends in the United
States Football League, and the only thing that we could
really discuss as far as Trump's getting into the NFL would
be if it were in the form of a merger, if such merger could
ever happen. I let Mr. Rozelle, as I have everybody, know
that what I much prefer is moving to the fall and getting a
contract, getting a television contract. But there is no
way that I am going tc sell ocut people, many of them were
my friends and that I could not sit back, stay in the
spring when he and I knew it was wrong -- or when I knew it
was wrong, at least, stay in the spring, and not do what
had to be done in order to ultimately win a television
contract.

So we discussed the possibility of the leagues
merging, not of Trump coming into the NFL, but of the
leagues merge, wore four or five or six teams would come
into the NFL and Mr. Rozelle stated to me that there was no
way he'd do that because he'd dilute his television
revenues. In other words, if 5 teams came in instead of
just me or maybe me and somebody else, that his telev%sion
revenues would be badly diluted in the sense that you'd
have from 28 teams to 32 or 32 or 34 teams and they'd be

splitting up a certain pot of television income and that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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the owners of the NFL would never stand for that.
That conversation ended fairly gquickly, because
he didn't really want to discuss it.

Q. Did you make any response concerning his
statements about the USFL bringing a lawsuit?

A. The response that I gave to Mr. Rozelle was that
his -- I told him that it was obvious to me that we would
win a lawsuit. This was what I said, that we would win the
lawsuit and that we should win the lawsuit on the merits of
the case. 2nd he didn't dispute that, Mr. Rozelle. He did
not say anything to dispute it. He did not want the
lawsuit brought, and he knew that, frankly, our lawsuit --
and he stated to me that our lawsuit becomas stronger, much
stronger, but stronger if we moved into the fall season,
where we are directly competing with the NFL.

Q. Following this, is there anything else you can
recall about the discussion at the Pierre Hotel?

A. He just said that he'd get back to me over a
period of time, that he wasn't interested in taking in more
than one or two teams at best and that becauszs of dilution .
factor even if he was interested the owners wouldn't be,

but that he'@d get back to me and call me over a period of

time.
Q. Did he?

Al Yes, sir, ha did.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Was that a telephone call or otherwise?
It was a telephone call.
Do you recall when that telephone call took
1 it would say a couple of weeks after the
took place.
He called you?
¥Yes, S1r.
Tell us as best you can recall,

what transpired

conversation.

The basic purpese of his call was to tell me
is mulling over some ideas and some thoughts. We
decided to go to the fall yet, the United States
o go to the fall yet, but
was mulling over some ideas and some thoughts and

would be back to me.

I told him that I thought it was too late,

because we were going into a very important session. I

think

in my opinion, I felt that we were going to

move to

the fall and then after that

series of events in

he said

it was in Chicago,

Said I really think probably

where we were going to probably.
pe making the

the fall. And I didn't want to make the move to

jeopardize that with a whole

terms of the NFL. So we sort of end=d.,

that he was going to get back to me again and I

we are going to have toO see

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4061
each other at a much later date because this is now too
soon, I believe that in a fairly short period of time
what's going to happen 1s that the United States Football
League is going to move to the fall. Aand I said to him, I
think we are going to get a television contract.

Little did I know the power of the NFL, but I
said I think we are going to get a television contract.

MR. ROTHMAN: Your Honor, at this point not only
do I move to strike, but I'é like the jury admonished and
I'd like to meet with the court at an appropriate time, not
now, at the side bar.

THE COURT: Yes, I have already indicated to the
jury that they should disregard the conclusions based by
this witnesses expressing. That certainly applies, ancd I
will hear from Mr. Rothman at the appropriate time.

MR, ROTHMAN: Thank you.

Q. Mr. Trump, did you have any other conversations
with Mr. Rozelle following that last one that you just
testified about?

A. Relatively unimportant. I'd see Mr. Rozelle
around. I saw Mr. Rozelle at different things. I met him
at the 21 Club. I don't know the exact time. I can't

pPlace the time. But I saw him at 21 and we spoke for 2

little while, but not of the significance that we discussed,

no.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Qe Would it be fair to say thet following the
Pierre Hotel meeting and that followup telephone call when
he called you, you had no further conversations with him of
a substantive nature relating to those subjects?
A. Not in terms of the kinds of substance that we
were talking about, no.

MR. MYERSON: Your Honor, we have no further
guestions.

THE COURT: Did you want to have the discussion
now, Mr. Rothman, or do you want to get right into the
cross?

MR. ROTHMAN: I can get right into it, your
Honor. I can defer on that. At your Honor's convenience,
we need to move the machine. It will take about three or
four minutes. We might take a recess for just a few
minutes.,

THE COURT: Yes. Ladies and gentlemen, we will
take at a 5 minute recess before the cross-examination
starts.

(The jury left the courtroom)

(Recess )

(In the courtroom in the presence of the jury)

?'CROSg EXAMINATI oM

BY MR. ROTHMAN:
Q- Mr. Trump, in connection with your first

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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interest in the United States Football League, which I
believe you fixed sometime in 1981, could you fix for us as
pbest you can when it was in 1981 that you put up your
initial deposit for the acquisition of a franchise or a
potential acquisition of a franchise?

A. I don't know, sir. I would say sometime after
perhaps a couple of meetings with some of the people trying
to promote the league at that time. But I can't really fix

a specific date.

Q. Would the summer of 1981 refresh your
recollection?

A. I really don't know, sir.

Q. At that time you indicate, I'm talking now about

the period of time when you mads your first deposit, that
you had a friendship with Commissioner Rozelle of the
National Football League, is that correct?

A. Yes, I did.

Q. In connection with that friendship, let's see if
we can describe it.

Had you ever had dinner at his home?

A. Yes, I was invited to his house. We had a party
at his house.

Q. Have you ever had a dinner at his home with him
On the one on ons occasion as distinguished from a2 party?

A One on one no, but at some of these parties.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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i B Had he ever been to your house?

B A. No, I don't think so.

3 Da in the period of time two Yyears preceding this

4 period, the niddle part of 1981, how many timas had you had
|5 junch with Commissioner Rozelle?

6 A. I would say that I probably the lunch with Mr.

7 Rozelle where we'd maybe éit together at 2 number of

8 charitable -- at a couple of charitable things, but 1 don't

9 think we had lunch, no.

10 Q. How many times had you had breakfast with him as

11 a social friend?
| 12 A. 1 don't think we had breakfast.

_13 Qs Sir?

14 A. I don't believe we had breakfast. .
ﬁ;5 Q. How many times had you and your wife and he and
:?%6 his wife gone together in any kind of a social function,
ﬂ}? movie or anything else?

3

Eﬁ%? A, Wall, I was invited which Mr. Rozelle and his

%Eis 5 . ; ) . .

53 wife to go to the tennis matches with them at Madison

) Square Garden. 1 sat with Carrie Rozelle. Because I
remember Pete Rozelle couldn't be there and I was asked tO
Ssit with Carrie Rozelle, and then I brought her over to the
Grand Hyatt in my car, which I owned, becauss2 she was
having a function at the Grand Hyatt Hotel and I brought
her over in the car at that time.
SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U5 COURTHOUSE
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Q. Is that one occasion now the extent of your
social acquaintanceship with Mrs. Rozelle?

A. No, I have known Mrs. Rozelle for a long time.

I went to a number of her functions, and charitable
functions besides, and necessity used my hotel, both Pete
and Carrie Rozelle used the Grant Hyatt Hotel, and in fact
Pete Rozelle used it for owners' meetings of the NFL.

Q. Is that the basis upon which you conclude there
is a friendship?

A. I think he used it based on the fact that we had
a friendship, yes. They had, I believe, four or five
owner's meetings prior to my involvement, but they had four
or five owners meetings at the Grant Hyatt Hotel, and I
don't believe he did that just because he particularly
loved the hotel.

Q. Mr. Trump, just so I get the substance now of
your testimony. The basis of the friendship is the fact
that you took Mrs. Rozelle to a tennis match and that Mr.
Rozelle had had some meetings of the National Football
League at your hotel, is that the basis of it?

MR. MYERSON: I object.

A, No.

THE COURT: You may continue. You may answer

the question.

A.

No, it is not the basis of it. The basis is I

SOUTHERN DISTRICT REPCORTERS, .S, COURTHOUSE
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had a very good relationship with Mr. Rozelle and with Mrs.
Rozelle, that I -- that is, until I went into the United
States Football League, obviously, when it became perhaps
just the opposite.

Q. I want to be sure now that we have this clearly
in mind with respect to your conversations. All of your
conversations with Mr. Rozelle that deal with the subject
of the United States Football League or the National
Football League are discussions that were attended to only
by you and Mr. Rozelle. No third party present at any of
them. 1Is that a fair statement?

A. There was not a third party at any of them,
whether they were on the telephone or not., I had on one
occasion to be in my office while I was talking to Mr. -
Rozelle on the telephone, but other than that there was
nobody present at this -- during this conversation. There
were people in the room, by the Qay, but they were not
listening to this conversation.

Q. What I am getting at is so far as your end of
the conversation is concerned, there were no other peréons
Present who were parties to the conversation or any of the
conversations, whether they were personal conversations,

face to face, or telephonic conversations, is that a fair

Statement?
A, Yes, it is.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020




Trump - Cross 4067
O And you have made or have you made any kind of
memoranda, notes, reflecting any of the conversations,
whether they be the face-to-face conversations or the
telephonic conversations?
A. I would have considered notes to be a very
unnatural thing to do so and would not have made notes, no.

People don't go around making notes of conversations in my

opinion.
Q. You made none?
A, I did not make notes, no.
Q. Did you make any report to any of the other

owners of the United States Football League with respect to

any of your conversations with Comm. Rozelle at any of the

meetings of the United States Football League? ’
A. Are you talking about my pre-going in or my

after-going into the league, because we have two sets of

circumstances.
Q. Let's first take it pre-going in.
A. Yes, sir, I spcke with a man who was -- at the

time he was pPretty much involved with the league, Mr.

Bassett. I talked in very dgeneral terms.

Again, I wasn't looking to hurt the League. I
wasn't looking to put water on their great ideas and of
what they wanted to do,

Q. Mr. Trump, when you had your —-- if I interrupted
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you, I am SOLIY.

MR. MYERSON: Your Honor, I am ask that the
witness be able to finish his answers to the questions
asked.

THE COURT: Had you finished your answer?

THE WITNESS: No, sir.

THE COURT: You may do so.

THE WITNESS: I was not looking teo in any way
dampen the enthusiasm of the people that wanted to go into
+he United States Football League, and I didn't feel 1t was
for me to stand up and convince them not to spend their
money because of what Pete Rozelle told me because maybe
they were going to be right. I chose not to do it at that
time, but maybe they were going to be right, but I did
speak to did speak to Mr. Bassett.

Q. At any rate, after Comm. Rozelle had the
conversation that you say he had with you, which led to
your decision not to go into the United States Football
League in 1981, did you convey that conversation to the
Commissioner of the United States Football League saying,
look, this is what Mr. Rozelle is saying, I want you to be
aware of that?

A, Mr. Bassett -- it was conveyed to Mr. Bassett,
who didn't really want to hear too much about it because
frankly, their enthusiasm was so high that they didn't
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really want to hear it, and I didn't think it was my place
to go around conveying negative thoughts to people that
wanted to go and do a positive thing. But I spoke to Mr.
Bassett about it. I remember that I spcke to people, some
people outside of the League.

I was telling my brother about it as an example
when we were making a decision as to whether or not to go
forward in this venture.

Q. Mr. Bassett today is --

MR. MYERSON: Excuse me, your Honor.

Were you finished?

THE COURT: He asked -- the question as I

" understand it was limited to owners of the USFL teams.

They were talking about prior to 1983 when Mr. Trump

So that have you got anything further to say

‘about conversations with any owners of USFL teams prior to

THE WITNESS: I don't remember at this time who
Q. Unfortunately, Mr. Bassett is now deceased., I

S
 SPeak to any owner of the United States Football League
u : i
_ ut your conversations with Comm. Rozelle in 1981, who 1s

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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1 today alive?

2 A, I can't specifically remember except to say,

3 again, that I was friends with at that time Comm. Rozelle.

4 I wasn't and am not now looking to hurt Comm. Rozelle per

'i 5 se.
i 6 The fact is that I wasn't about to tell people
& 7 that I hardly knew, who were in the United States Football
@;,8 League, about private conversations I had with somebody

else at that point. It didn't make sense from a number of
standpoints, but I also didn't want to dampen their
enthusiasm. They wanted to go forward and there was no
reason -- and I might have been wrong and Comm. Rozelle
might have been wrong, and I didn't feel there was any
reason to dampen their enthusiasm in any event. I don't

remember anyone else, but there couléd have been.

Q. You have indicated that one of your meetings
with Comm. Rozelle at or about the time you were first

considering the USFL in 1981 was at the Regency Hotel?

A. Yes, sir.

Q. Can you fix that date in any fashion?

A. No, sir. It was just prior to the time that I
cided

not to go forward.

Q- Can you fix the function at the Regency Hotel
SE€ You said you saw him?
I do not remember the specific function.
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Q. You do remember it was the Regency?

A. I think it was the Regency Hotel, yes.

Q. I take it at that meeting nobody else was
present?

A. That is correct.

Q. It was at that meeting at the Regency Hotel

where Comm. Rozelle stopped you or spoke to you and told
you what you have testified to about the potential of the

USFL, 1is that correct?

A. That was one of the times, yes.
Q. Now, sir, you recall your testimony that at
about -- at or about this period of time you were also

interested in a National Football League franchise, the
Baltimore Colts, correct?

A, Yes.,

Q. Do you recall that you had an intermediary call
Comm, Rozelle to ask him whether thére was any possibility

of your acquiring the Baltimore Colts team?

A. To ask him a little bit more about what he
thought.

Q. What was the name ¢of that intermediary that you
had call?

A. One of my attorneys, Mr. Lindenbaum.

Q. You indicated you had a close friendship with

Comm , Rozelle.
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How is it you didn't call him?

A. This was really an additional spokesman or an
additional feeling. Placing the time is very difficult
because you are talking about five years ago or so, but

this was in the same basic vicinity. I might have spoken

to Mr. Rozelle about it before this call. Mr. Lindenbaum
also knew Mr. Rozelle. He was a friend of Mr. Rozelle, too,
and I wanted to get maybe a double feeling.

Q. Mr. Trump, to have a close friend, Comm. Rozelle,
or friend, as you characterize him, you are interested in
buying a team in the National Football League or
considering buying a team, why didn't you just pick up the
phone and say Commissioner, I would like to talk to you
about it. Why send it to an intermediary?

a. I already had spoken, and again, it is very
tough to fix the frame of time. I believe I had already
spoken to Comm. Rozelle about it. This was a second

opinion of somebody who also knew Mr. Rozelle. Mr. Rozelle

had an answer which was not that different from the answer

he gave to me.
Q. Mr. Trump, in the discussions with Mr. Irsay
xj?;i that you testified to on direct examination, there was also
hﬂ:a geéntleman present in discussions who represented the
Baltimore Colts named Mike Chernoff, is that correct?

A. I think so,.
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O He was Mr. Irsay's lawyer and assistant?
K. I believe so, yes.
Q. Isn't it true that in the discussions with Mr.

Chernoff and Mr. Irsay, you told them that if you could not
Ibuy the Colts, you would buy an United States Football
League team and force your way into the National Fcotball
League. Did you not say that to them?

A. I. 438 noty

Q. Then did you say to Mr. Chernoff in a private

conversation that if he could get his boss, Mr. Irsay, to

make the sale, you, Mr. Trump, would see to it that it was
worthwhile for Mr. Chernoff to do that?
A. No, sir, I didn't say that. It wouldn't be my

: place to say that.

Q. You deny both those statements?
A. Yes, sir, I do.
Q. In going to the decision to buy the USFL team in

onversation that you say you had with Mr. Rozelle back
here in 1981, is that correct?

A, I don't understand the question, sir.

Q. Well, I think you said that in 1981 when you
ecided not to go in, that is the first conversation with
-« Rozelle -~

A,

1981 or early 1982.
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Q. Fine. That one of the things he teold you was,
quote, he or the NFL controlled the network and you would
never get a fall contract.

A. That is correct.

o) Now we are moving forward into 1983 after the
first season of the USFL, and you are now deciding that you
are going to buy a franchise, is that correct?

A. That is correct.

Q. You are doing that despite the fact that Mr.

Rozelle allegedly told you this a year earlier, is that

correct?
A. That is correct.
Q. You are now, if I can use the expression this
way, you are now disregarding what he sazid? .
A. I don't disregard what he said. I just felt

that it was not in the network's best interest to shunt us
aside the way that Mr. Rozellé said they were doing, and 1
wasn't sure, I thought he might be bluffing. I didn't know.
1 was sufficiently happy with the resul;s in terms of the
ratings from the spring season to think it was in the
network's best interests to do a deal with the United
States Football League despite what Mr. Rozelle said.

Q. The point I am asking you about now is when you
decided to buy the Generals' franchise in 1983 after the

first season was over, you either disregarded Mr. Rozelle's
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statements that he had made earlier that he controlled the
network, or you thought he was bluffing or you thought you
could overcome it in some way, isn't that a fair statement?

A. Yes, sir, it is.
Q. Which one of those is true? I gave you several
possibilities.
a. I think perhaps they were all true. Obviously,
I disregarded his statement because I guess in retrospect
perhaps his statement was correct, okay, but at the time I
disregarded his statement. I thought he might be bluffing.
And I alsc thought and I still think it was in and is in
the network's best interests to be able to make a deal with
the United States Football League or anybody in order to
stop this monopolistic league.
MR. ROTHMAN: May that be stricken?
THE COURT: All right. I will hear a discussion
on that also at the side bar when we have a discussion.
. For now the jury should disregard the conclusion of the
"'yitness.
MR. ROTHMAN: Thank you, your Honor.
Q. The point in time when you had decided to buy
he Generals at the end of the '83 season, late '83, was

ﬁter the Irsay discussions have come to a conclusion, is

that correct?

A. Yes, sir. Quite a bit after in all fairness.
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Phose discussions had come to a conclusion earlier on.
Q. After you knew that you could not acquire the
Baltimore franchise in the National Football League?
Pa Well, that is one franchise, but there were
other franchises that were obviously for sale, and numerous
franchises had been sold since that date, so the Baltimore

franchise is one out of about 28 franchises.

Q. Mr. Trump, did you try to buy any other
franchises?
A, To be perfectly honest, I was told that other

franchises were for sale. I think Denver. I wasn't

interested in it.

Q. My gquestion was did you try to buy any other
franchises? ¥
A, I wasn't interested in any of the franchises

that were for sale.

Q. What I am asking you about now 1s when you
decided to come into the USFL at the end of the '83 season,
late '83, your only efforts to acquire an NFL team,
Baltimore, had failed, is that correct?

MR. MYERSOM: Objection to the characterization.
The testimony was that it broke down over price.
MR. ROTHMAN: I will reframe the question.
THE COURT: Yes.

Q. At the time that you decided to come into the
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:2 1 USFL in late 1983, your only efforts to acquire a National

{ 2 Football League team, the Baltimore Colts, had not resulted
i. 3 in the consummation of that deal, is that correct?

@ 4 A. I was not interested in any other franchise in

¥ 5 the National Football League, but others were for sale, yes.
iﬂs Q. When you came into the League in 1983, that is,

J 7 the United States Football League, it was still a spring
IQ{S league, was it not?

9 K That is correct.

Q. and as a matter of fact, -- did 1 interrupt you

again, sir?

a. Yes, sir.
g. I apologize. Go ahead.
A. Thank you. '

The fact is it was a spring league, and I was of
the impression that it would go to become a fall league
because they had done well -- as-ag%in, relatively well,
very much relatively well against spring competition, but

lousy in terms of what those ratings translated to in fall

competition, so I was of the impression that it would
become a fall league.
I would not have gone into it if I did not think
they were going to move.
Q. When you first inquired about the United States
- Football League in 1981, it was clear to you, was it not,
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that it was going to be at that point a spring football

league?
3. That is correct.
D And the 12 owners at that point who were coming

together were coming together to play football in a new
period of time, to wit, spring, isn't that right?

A. That is 100 percent correct.

Q. When you came into the League at the end of the
first year, it was still a spring league?

A. That is correct.

Q. And it was you, Mr. Trump, you who raised the
issue for the first time of moving the League from the

. spring to the fall after you acguired your ownership

interest?

A. I don't know if it was the first time.
Obviously they had lost over $50 million as a spring league,
- so I don't know if somebody else during a meeting said, hey,
We have to do something to stop this blood bath, but the
fact is I was, I think at least at the beginning, certainly

the leading catalyst. After that they had continued to

P 303@ significant amounts of money, continued to do very

11 relative to other spring programming and ABC continued
make a lot of money. Bverybody made money but the USFL,
terestingly, and other people began to take up the flag,

04 they took it up very strongly, and I not only became --
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I guess I was not the only prime mover very shortly intc my
original movement to move them into the fall, yes, sir.

0. No, my question again, Mr. Trump. When you came
into the League at the end of 1983, you were the first
 person so far as you know to raise the issue of moving the
League to the fall, is that correct?

MR. MYERSON: Objection. The testimony has
& already been given, your Honor, in response to that precise

- question, and I don't see how Mr. Trump can testify first

THE COURT: He asked him as far as he knew, and

I'11l allow him to answer.
a. I really don't know, sir. I don't know what
ook place at owner's meetings prior to my coming. I would
think that somebody else should have suggested that they
A @4ve to move to the fall, but not every year are they going

' be able to afford to lose 40, 50, $60 million. I don't
10W. I can only speak for myself. I was an early

°Ponent and a strong proponent, and if I didn't think we

:P d move to the fall based on the results I won't have
€ into the League.

Q. Do

You have any evidence or any knowledge,
l"BCtly Or indirectly, that any owner of the United States
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Football League proposed moving to the fall before you 4did
so when you came into the League in 19832

MR. MYERSON: 1I'm going to object to that on the
grounds that it is misleading, again, unless the question
also contains, whether they did or didn't. Does he have
any knowledge or evidence one way or another.

THE COURT: Overruled. He may answer.

A, I really don't know. I don't know whether or
not I was. If I was, I am proud to be because I believe it
'arwas the correct decision, and so does everybody else, but I
L; really don't know if I was the exact first person.

THE COURT: What he is asking is were you aware
. of anyone else raising the subject, directly or indirectly.
.“%;i;You either were aware or you weren't. ’

MR. MYERSON: Prior to his coming into the

THE COURT: Yes,

Part of my coming into the league -- I just
ouldn' t know. I was not aware because I wouldn't know.
THE COURT: You were not aware?

THE WITNESS: Yes,

THE COURT: That is the answer.

When you bought the Generals, Mr. Trump, in
R + there was no plan to move the United

States Football League to the fall, was there?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020




Trump - CLOSS 4081

I,a_ Sir, when I bought the Generals in 1983, part of
)'eason, and I so stated to everybody that would listen,
'ajng I believe the newspapers, that I felt that there
very substantial chance that this League, right from
ﬂﬁeginning, from the first day that I was involved, that
was a very substantial chance of this League moving

e fall. And I based my purchase on that.
If I didn't think that there was that chance,
d I had no guarantee, but I knew what was happening, and
didn't believe that there was that chance I would in
ay have gone ahead and purchased the Generals.
Q. Let me ask the guestion again, sir.

When you bought the Generals in September of
there was no plan to move the League to the fall,
t that a correct statement?
MR, MYERSON: Asked and answered, your Honor.
- of whom? Mr. Trump? He just aﬁswered it. Is he
g about a plan of the League, which Mr. Trump wouldn't
about prior to the time he got in.
THE COURT: Mr. Trump indicated his own plans.
MR. MYERSON: That's my point.

THE COURT: You may want to rephrase the

MR. ROTHMAN: Thank you, your Honor.

When you bought the Generals in September of
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there was no plan on the part of the United States
all League to move to the fall, was there?
I don't think so, no. I really don't know, but

‘!x think so. I wasn't there. I doubt it. 3ut I

I want to fix in time, if I can, the period when
pence advised you that he was not going to -- he was
nterested in ABC televising fall football for the
ﬁ States Football League. Can you fix that in time?
It is very difficult. You are talking about
. ago and I have had a lot of conversations with a lot
ople about a lot of things. |
In terms of time I just find it very difficult
a specific time.
Can you fix the year?
It was sometime after, I.believe it was sometime
I purchased the Generals.
You purchased the Generals in September 1983.
Correct.
Did Mr. Spence talk to you about not letting ydﬁ
the fall in 19832

I would say that it was sometime in the vicinity
bUtchase. It could have even been a little bit
BUt I don't think so. I think it was sometime

Y Purchase of the Generals.
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Let me see if I can help you with this date. It

Okay.

So was your conversation with Mr. Spence where

d that he was not interested in a fall league before

Oh, you are referring to the one where he said
u not interested in the fall league. I didn't know
conversation with --

Where he, guote, in your language, slammed the

you.
I just don't know.

MR. MYERSON: Wait a minute. What he just said

re he slammed the door on you, and those are

Dt conversations, as Mr. Trump made clear. I think
;:portant to have it framed clearly.

Are we now asking about the conversations where
1d him that the ABC wouldn't put him on in the
e we now asking, as Mr. Rothman just said, aSéut

*ation where the door was slammed on him, which the

' Was occurred later?

THE COURT: M. Rothman did ask when the door

ed on him. If that's sufficient for
t€ation for the witness, he may answer. If he needs
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ar clarification, he should let Mr. Rothman know.
Do you understand my last guestion?
I thought your previous question was when did I
lspeaking to Mr. Spence, and I thought that was a
ation of your previous question.

As far as this door slamming guestion, I think
erhaps was after the Chicago meeting, but I'm not sure

specific times. I just can't tell you what specific

Yes, sir.

They had concluded their first season as a

- is that correct?

Yes, sir.

And would you say that when you purchased the

tals they were a very, very sick franchise?

Yes, sir. I would stay that they were not doing

ther on the fiela or in any other way. They were

ng well,
Is that something that you had charged to the
MEDt of the team Prior to your coming in?
I don't want to blame responsibility on anyone.
1d not win many games, and the fans became very
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couraged with their performance. Their attendance was
-ally not -- I think they averaged probably 35,000

ple a game, which is rather good, but their fans became
@ouraged because they were not doing very well, etc.,
it didn't have a good flavor to it. It was not an
ting team at that time.

Q. That's what you meant when you characterized it
a very sick franchise?

A. Primarily. It was also sick financially. It
?-%'getting virtually no money from television or it was
getting so little money that it was meaningless, and it was

¥y sick financially also.

Q. And this would be in 1983, is that right?
A. That is correct, sir, yes. ’
Q. And besides the Generals being Very sick, your

W was that the league itself didn't seem to be doing
"

Iticularly well, isn't that correct?

A. Well, the League was doing poorly compared to
“H;t-it should have been doing in the fall. The League was
ng well compared to other spring programming, but as I
said, it could not do well in the spring because of
limits Placed on the number of people that watch
evision in the spring, but it was doing very well
ared to other Programming in the spring.

Q.

Well then, was it your view that the concept
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“Q&ich the original twelve owners of the USFL had, to wit,
to play in the spring, was a bad concept?

A. Absolutely it was a bad concept.

c. And that concept was something that those twelve
1wners created when they decided to create this new league,
 n't that right?

MR. MYERSON: Objection to the extent it calls

THE COURT: Yes. Sustained.
Q. You are also aware that after the League

ished its first season and after you had become

t correct?

A. Yes.
Q. You thought that was a very serious mistake?
A, I did. They were dying on the limb. They were

N9 everything possible to survive. They needed the
Ome, they needed the revenues. They had to do something.
I disagreed with it, by the way, and I wasn't a

©f the of the League at that time. They were trying

rsary,

That decision to expand from 12 to 18 teams was
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.~ made after the first spring season was completed, is that

A. I don't know when it was made. I wasn't there.
Q. You got there in September. It was a
;ccomplished fact then?
A. I believe it was, yes.
Q. So it happened sometime during or after the
irst season, is that right?
A, Again, I don't know. Maybe it happened before
i_e first season. I wasn't there. I wasn't there. It
obably did, sir, but I wasn't there.
MR. MYERSON: Your Honor, the problem with this

De is that it promotes speculation.

THE COURT: Yes. ’

Mr. Trump, I will ask you not to speculate, so
ou don't know something, you should so indicate.

THE WITNESS: VYes, sir.l
Q. Mr. Trump, when you came into the League in 1983,
mber, was it not your purpose to force a merger so
U would now have an NFL team in New York?
No, sir,
When you acquired the Generals, you acquired the
dSive right to the New York territory, is that correct?

Yesr sir.

Se that no other USFL team could come into New
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Q,aersey or New York, that is, the New York metropolitan area,
1 without your approval, isn't that right?
o I cannot tell you the legal ramifications of
" that, but in form of document, that would be right. 1In
light of what's happenaed with football law and sports law,
1 cannot tell you the legal ramifications, but in terms of
" a document, that is correct.
Q. For example, the Houston franchise of the USFL
" wanted to come intc the New York area and you wouldn't
permit that to happen, is that correct?
MR. MYERSON: Objection,
Your Honor --
THE COURT: Sustained.
Q. Now, Mr. Trump, I'm going to ask you to examine,.
f you will, NFL 170.
Have you had a chance to examine that?
A, Yes, sir.
Q. You will note that this is a memo that you wrote
0 the owners of the United States Football League on oY
out January 17, 19842
A. Yes, sir.

MR. ROTHMAN: May this be marked and offered,

ur Honor.

THE COURT: I will give the opportunity to Mr.
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MR. MYERSON: Your Honor, the problem is that I
have just been given a copy that has --

MR. ROTHMAN: I can't hear you.

MR. MYERSON: I have just been given a copy that

' has something redacted from it., That's not the copy that I

THE COURT: Why don't counsel confer amongst
themselves so Mr. Myerson is aware of why there was a
edaction apparently during the discovery phase of the case.

MR. ROTHMAN: Did you get a redacted one, your

THE COURT: Yes, I do have a redacted version.
MR. ROTHMAN: I am sorry.

We are now offering the document, if your Honor

MR. MYERSON: ©No objection.

THE COURT: Defendants ﬁxhibit 170 is received
evidence.

(Defendants' Exhibit 170, marked for
: Tﬁtification, was received in evidence)

MR. ROTHMAN: May I pass it to the jury, your

THE COQURT: Yes, you may.

I am going to direct your attention, Mr. Trump,
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ing now. wiheir only fear," do you see that?

o Yes, sir, I see its

Q. I1ts reads as follows:

wpheir only fear," and by "their only fear" you

Yes, sir..

wrheir only fear is a switch of our league to

r*ﬂinter —-—- an event which will either lead to a merger,

tional league. The networks are clammoring for this

h to happen. Every sportswriter I have spoken with --

ding such people as Howard Cosell, Jimmy 'the Greek'

ague success."
My first question with respect to that paragraph

S. This was you writing to the owners of the USFL

e purposes of encouraging them to move to the fall,

Yes, sir.

And you were pointing out that the NFL would

Yes, sir.

It is true, is it not, that you felt that 1f you
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b Yes, sir. All you have to do is look into the
nistory of professional sports leagues and you will see
gﬁ'there were many mergers, and it is not an uncommon thing.

I think that is one of the very great possibilities,

~ absolutely.
Q. And that's something you wanted very badly?
A. No, sir. What I wanted very badly was a league

and and a televisicn contract.

e You indicate that you had spoken to Howard

- Cosell and that he told you that a move to the fall would

. guarantee success, 1s that correct?

A. I don't believe he told me. I had a feeling --
7-;‘ait was my feeling, and I don't see he told me per se, but

it was my feeling that it was his feeling and the others' -

Q. When you said in your letter to the owners of

he United States Football League, "Every sportswriter I

you were not telling the truth, were you?

MR. MYERSON: Objection.

Totally false.

MR. MYERSON: Excuse me.

Objection, your Honor. The statement is that
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ese people said "feel the switch will guarantee the

ague success," and Mr. Trump's testimony just gave what

THE COURT: I will sustain the objection and
low Mr. Rothman to pursue the subject.

0 Is it not true that Mr. Cosell never spoke to

ou and told you that he felt the switch to the fall would
juarantee success?

A. It was my feeling, frankly, and it was & pretty
trong feeling, that it was their feeling, and I used the
. ord feeling and not the statement per se, that a move to

he fall would insure us success. That was my feeling. It

Q. Did Mr. Cosell tell you that he felt this move
-0 the fall would guarantee the League success?

A. Well, I put it down in a letter that was written

Ad a lot of other people in the last number of years.

This was not a particularly, you know, important
 Eragraph or sentence in my life.

Q. Is your answer yes?

A, I really can't remember specifically, except I
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Be11 go by my letter. I wrote the letter at the time. It

T/ was my feeling that all three felt that it would be

sccessful if it noved to the fall, but all three felt very

: . S
IC strongly against the spring concept.

Q. When you wrote the line that I am now pointing

' to, including such people as Howard Cosell feel the switch

will guarantee the League success, when you wrote that line,

were you conveying to the USFL owners that you had spoken

to Mr. Cosell and that he had told you that?

a. I imagine, yes, because I have it down as of

January 17, 1984, and it was my feeling it was their

eeling. I thought it was accurate. It could have been a

Q. I want to ask it one last time and make it as

slear as I can.

A. Go ahead.

Q. pDid Mr. Cosell tell you'that if the League moved

the fall, that would guarantee the League success?

MR. MYERSON: I object toc that guestion, your

THE COURT: He can can ask him.

. Again, sir, it was my feeling that Mr. Cosell

t that way, and that's I think what I say in the letter.

Did he say that to you?
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A. I pelieve he did. This is, again, a long time

ago from today's date. It is two-and-a-half years agor but

wrote a letter as of January 17th, and I believe he did.

put that was my feeling. I didn't say it was his statement.

'] said it was mYy feeling and his feeling.
Q. The second page, please. I am just going to the

ry last sentence on the second page, Mr. Trump, and if

u need me to read more for the purposes of continuity 1

1, but at this peint I am referring to the last sentence
MR. MYERSON: May I ask for purposes of the
text that you read the whole last paragraph?
MR. ROTHMAN: Certainly. Be happy to.
Q. I am reading the last paragraph at your
request.
" I did not come into this league to be second

We are sitting on something much bigger and better

people realize. We had better get smart and take
of it. We must lay the groundwork now. Ticket
es will increase, television revenues will increase, and

11 create psychological havoc with the NFL -- and at

e time be able to say we are first class and here to

What did you mean when you said to the owners

U were going to be able to create psychological
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am very proud of that statement, to be

1y honest with you. The NFL was making it

ible for us to do business. Since sitting in this

om I have listened to the Harvard business report, I
stened to Mr. Donlan's testimony, and it was at best

Ty comforting to me, and they were trying to do

~and they had a position that frankly I'm not --

; should have, and the only way we could survive, the
could survive in my opinion was to mave to the

B +o sign stars, to sign up players. We were the

adversary.
We were trying to survive. Anything we cculd do
jve that was legal and legitimate we had to be able’
because we were fighting an adversary which was
ble to fight.

Mr. Trump, let's get the time. This was January

That is correct.

This was while you were still in the spring?

Right.
This was before United States Football League
to go to the £fall?

That is not correct. I was trying to go to the
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 fall from the first day I came into the League, and even
. pefore that.
Qs You are aware of the fact your League didn't
| yote to go to the fall until August '842?

A. Absolutely.

MR. MYERSON: Objection to anything that calls
for Mr. Trump's hearsay comments or what he may have heard
prior to the time he became an owner in the League.

THE COURT: The testimony will stay, and you may

protect the recoré in the future as you see fit.

Q. Mr. Trump, this letter, January 17, '84, is

- before Harvard?z

A, By how many days?

Q. By a month.

A, Thank you, sir.

Q. What was it in January of 1984 that caused you

~ to want to create psychological havoc with the Naticnal

'j Football League, January '84?

A. Mr. Rozelle told me there was no way we were

il 3nd it was obvious to anybody else of the NFL. The only
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If one of the networks got smart and took a

'mﬁhance on the League, we could have made it in the fall,
en the only way you will do that is so sign players and
sign talent, and it is a little bit -- and I have used the

éfxpression before, the patient is sick, very sick, and you

nd the patient to the doctor and the doctor tells the

atient, well, sir, you are going to have a problem. You
'ffre either going to be very healthy or you are nct going te
ke it at all, you are going to die.

A I thought we were in a lot better position being
%here than slowly fading away, as we were in the spring.

Q. In January '84 when you were creating
psychological havoc or discussing psychological havoc, did ,
at include putting spies into the meetings ¢f the

ional Football League so you could find out what they
were doing?

a. Has nothing to do with spies at meetings, sir,

Q. Did you see to it that spies were put into NFL
tings so that they could report as to what was going on
H_fh°se Private meetings?

A. 1 certainly did not, sir, no.

Q. You will recall, sir, that you made a point a

‘Minutes ago of the fact that meetings were held of the
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tional Football League in your hotel, the Crand Hyatt, is

at correct?

A. Absolutely correct on at least four different
casions.
Q. Did you not report to the ownership of your

etings of the National Football League?

A. That's such a false interpretation of that that
is disgusting, sir.

Q. Did you say that?

A. absolutely I did not. If you read the entire
ragraph you will see what I said. That's such a false
atement it is horrible.

MR. MYERSON: If we are going to have this line ~
I;sued, Mr. Rothman, I would like Mr. Rothman to bring it
L0 the side bar because I think it is extremely misleading
front of the jury. |

THE COURT: 1If you are going to pursue that line
questioning, I will review the document that you are

ing your questions from.

MR. ROTHMAN: Do you want to review it now, your
THE COURT: If you are going to pursue it

MR. ROTHMAN: I have the cite.
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MR. MYERSON: I would like to proceed at the

THE COURT: Yes.

(At the side bar)

MR. MYERSON: Let's go back to the bottom of 10l.
:i\' MR. ROTHMAN: Your Honor, I am referring you to
jb'-it 685, which is the transcript of the January 18,
owners' meeting of the USFL. I am referring to the
tom of page 101 starting on line 22 --

MR. MYERSON: If you are going to read this into
record right now I would ask that the court look at it
use I have 403 considerations. Since this gets

ased to the press, I prefer to ask that your Honor read

You are taking it up to line 9 of 1022

MR. ROTHMAN: Yes.

MR. MYERSON: That waslwhat the basis was, your

for the gquestioning, and I strenuously object.

MR. ROTHMAN: I think this goes directly to the

_}ility of this witness. A statement he made to his

Ship, and I think the interpretation that we have
?hpon it is the only fair one that can be had.

MR. MYERSON: Your Honor, the language is they

they were checking for bugs and everything. The
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.gﬁ@nly thing they didn't check —- I don't want to read it
into the record because of 403 problems, your Honor. It
learly does not support the premise being made, and I
- object additionally on 403 grounds.
THE COURT: I will allow the gquestion to be
ked. Let's hear what the witness has to say. In fact,
e document can be shown him and and we can see i€ ik
efreshes his memory in any way.
On the present record I wouldn't permit it in
idence, but let us see how we proceed.
(In open court)
MR. ROTHMAN:
Q. Mr., Trump, rather than reread the last question,
ill come back -- I will try it again. v
My question was, did you not have waiters at
. hotel who were surreptitiously monitoring the meetings
he National Football League whieh were being held in
hotel?
. A I absclutely did not. I don't know any of the
‘ IS in the hotel, and I absolutely did not.
J Q. Mr. Trump, I'm going to show you Exhibit 685 for
fication and ask you if you will review page 101
N9 at line 22 and read on to the next page through
and ask you if that refreshes your recollection as

¥You said to the owners.
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MR. MYERSON: I'm going to object to that

nt, your Honor, in front of the jury.

THE COURT: The objection is sustained to the

= the guestion. You may proceed to show him the

t and ask him if it refreshes his memory. That's
it to the question.

It does not, your Honor.

MR. ROTHMAN: If your Honor please, what I would
se with your Honor's permission is to ask a specific

for the purposes of laying the foundation for

nt impeachment, and I don't want to do it without

THE COURT: You have already asked the guestion.
Ss answered. You showed him a document to see If
eshed his memory, and it has not. &s far as I'm

+ that's the end of that line of questioning on
nt record.

MR. ROTHMAN: 1If your Honor please, it seems to
ut belaboring the issue, that I am obliged under
'EC ask a specific question for the purposes of

ng a foundation, an impeachment through a later

THE COURT: vYou have already asked the specific
S the threshold question.
e
MR. ROTHMAN: I now propose to ask a more

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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xtremely well versus current competition,

THE COURT: Objection sustained. Move on.

wWas it your position, Mr. Trump, that the
r the United States Football League were very bad
rst year?

1t was my feeling, and very strongly, that it

bad, very, very bad relative to the fall but very

tion at that time, meaning spring football.

I stated and I will continue to state that we
competition
g time programming, but they were lousy ratings

i to what we had to have in order to get the

' to justify. So overall I would say not

larly good, because you couldn't justify the amount

gtnecessary to pay all the players and all the

Sts based on the spring ratings.
You did tell the owners in January 1984 that you

€ ratings for the first year were not good, is that

Well, they were not good relative to fall
that is correct. I felt they were not good.
-;ﬁy were outstanding in a sense compared to its
ompetition, but that was not going to get us to

Problem of losing 40 and $50 million a year as a
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Q. Following the meeting of the owners in January,
you had two conversations with Myles Tanenbaum, who was the
owner of the United States Football League team referred to
‘as the Stars, is that correct?

MR. MYERSON: Concerning what? Conversations
,V;concerning what?

THE COURT: Mr. Rothman is conducting the
examination. I will pefmit him to dc so.

Q. Do you recall having two conversations with Mr.
.f&anenbaum following your January meeting in 19847

That's a long time ago, sir. I really have a

A, No, sir, I don't at all.

MR. MYERSON: If you are reading from something,

MR. ROTHMAN: May I have 84, please.

THE COURT: The record will indicate that Mr.

uh Defendants' Exhibit 84 for identification.
MR. ROTHMAN: Your Honor, may I make this
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observation to the court. We would like to offer this

5 | document as defendants' next in evidence subject to our
representation to the court that we will establish the
requisite foundation through other witnesses, but it would
appear to us that the procedure we followed heretofore
might here be appropriate because it does relate to this
witness. I make the representation to the court that I
made .

MR. MYERSON: Your Honor, I object strenuously
to this procedure. There is no foundation that's been laid.
We don't even have a question and answer as to whether Mr.
-JJTrump ever saw this document, and you can't admit a
document like this into evidence Subject to a
iﬁ-representation that it will be laid because I am unaware

| how that can be made. In the meantime the entire testimony

MR. ROTHMAN: Your Honor, I might advise the
N court --
MR. MYERSON: This is the wrong witness.

MR. ROTHMAN: I might advise the court without

Beir deposition to the jury or that porticn of it,
tablish the founédation for the letter. That's a
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resentation I make to the court.

THE COURT: Is the author of the letter --

MR. RCTHMAN: They are both owners.

THE COURT: Owners of USFL teams?

MR. ROTHMAN: Yes.

THE COURT: Why isn't this coming within

1) (2) (A)? Why do we have another problem with it? Why
t you consider it with that in mind, both Mr. Myerson
‘Mr. Rothman.

It may be there is something I am not aware of

#i& doesn't qualify, but it seems to me that it should.

MR. MYERSON: Your Honor, my only point is that

nticity.

THE COURT: I have indicated before there is an

MR. MYERSON: It has not been waived, your Honor.
THE COURT: Why don't we move on and why don't
Cover this document over the lunch break to see if
odation can be reached. If not, I will hear

Nt on it,

But the first issue is giving Mr. Myerson an
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'portunity to review it as it apparently is something he
Iasn't considered prior to the testimony of this witness.
MR. ROTHMAN: Your Honor, I must respectfully

y to the court the pretrial statement admits the

uthenticity.

i
4

I have warranted toc the court, in addition to
Je pretrial statement, that I will lay the foundation. I
ve the deposition pages in front of me. But more
portantly, the pretrial statement does admit the

uthenticity, and I refer your Honor to the pretrial

THE COURT: If you wish to proceed at this time I

11l give Mr. Myerson an opportunity to check the pretrial

MR. ROTHMAN: I am handing it to him, your Honor.
MR. MYERSON: Your Honor, the authenticity is

' an objection with respect to Mr. fanenbaum as the

ness, but with respect to this witness there were

nds as to the next category, which is competency, which

to the authenticity grounds through this witness.

MR. ROTHMAN: If your Honor please, we have

fMitted, which is representation of counsel that a
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;gcument otherwise authentic will be later tied up in terms
£ foundation.

I warrant to the court that's what we will do.
.have the cites to the deposition, if it will help.

Mr. Myerson has done that consistently through
te proceedings.

TBEE COURT: The pretrial order indicates that
ere was no objection as to authenticity of this document.
wever, the USFL has reserved objections to competency,
levancy and completeness. I assume competency is the
arsay objection unless counsel inform me otherwise.

MR. MYERSON: It is, your Honor.

THE COURT: And my gquestion was, is it an
mission by a party. 1Is it offered against the party as

~admission? Is that what is being done? That was my
MR. ROTHMAN: That's the purpose of it, your

THE COURT: There is also a further
Lesentation by the NFL that they will develop a record

alternative for offering the documents in evidence,

ing of this documents.

I will hear any other objections in case I am
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MR. MYERSON: Your Honor, my problem is a
bined problem of what your Honor has just addressed,
s 611 problems, and the combination cf it is that we
e here a witness whose deposition was taken, who offered
tantial testimony along those lines, which can only be
iiifered through their case, and what they are attempting
' do is to bootstrap it in terms of Plaintiffs' case to
Mr. Trump questions that exceed the scope of direct,
;ﬁnmy point is as to competency, the reason that an
ction to competency was made that this witness is not

e right witness to do that from.

You would have to read the entire in-context
osition transcript of Mr. Tanenbaum, who is not within
‘subpoena power of this court, in order to have it .
THE COURT: How do you overcome the objection,
IRnthman, that it goes beyond the scope of direct
ination?

MR. ROTHMAN: Well, your Honecr, I thought the

ti il % i
jlme. It seems to me it is a guestion of whether we do

THE COURT: I would allow you to proceed if Mr.
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son did not object at this time.

Are you pressing your objection?

MR. MYERSON: Do we have a representation from
1 that Mr. Trump will not be recalled? On that basis
.;1 allow it to go, as Mr. Rothman said. Otherwise my
ction stands.

MR. ROTHMAN: Yes, I have no intention of

nging Mr. Trump back if we explore with him now at this
ﬁnything that is appropriate.

THE COURT: We understand now the time being
is NFL time and not USFL time.

Subject to the representations I have heard, I

receive in evidence Defendants' Exhibit 84 at this

and as I understand it, a further foundation is going

be laid or else the NFL is going to rest on the

d) (2)2 exception to hearsay that the court has referred

(Defendants' Exhibit 84, marked for
entification, was received in evidence)

MR. ROTHMAN: May I pass it to the jury, your

THE COURT: Yes.
Now, if we can firstly identify the parties here,
The writer of this letter is Myles H. Tanenbaum

kKnow to be the managing partner of the Philadelphia
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“:the philadelphia Stars, is that correct?

Yes, sir.

and he is writing the letter to another owner,
raube, who was the then owner of the Qakland team,
correct?

Ted Taube, yves, sir.

This letter bears the date Janvary 27, 19384,

I have never seen this letter before, sir, but I
e it is correct, yes. I have not seen this letter
This letter wasn't addressed to me.

Directing your attention to the second paragraph
letter. Mr. Tanenbaum, writing to Mr. Taube: v
"My purpose in writing is to share with you a
n that surfaced in New Orleans and I find gnawing at
tually every day. That concefn has to do with Donald
p's grand plan for the USFL. Donald wants to move the
into the fall so that a merger with the NFL could be
- —— he told me that in so many words on two occasions,

€lieve that his comments at the League meeting
ed that statement as well."
My first question to you is, did you on two
DS indicate to Mr. Tanenbaum that you wanted to move

@9ue into the fall so that a merger with the NFL
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uld be forced?

A. Well, I have never denied that's a possibility.
qiSaid pefore, a long while ago, that a merger possibility
ays existed. It always with every league since the
fmation of sport. If you look at the American Football
gue, if you look at a lot of the football leagues along,
jg hockey leagues, the baseball leagues, the basketball

gues. There is certainly always a chance of the merger.

'_hink that my memorandum spells it out much better than

st class and be here to stay. My first objective --
Q. My gquestion was -- I interrupted the witness

liberately, your Honor. He is not answering the gqguestion

MR. MYERSON: First of all, I object to that

itement in front of the jury. I object to the
erruption. I want it for record élarity purposes when
Trump refers to his memorandum, can we have the exhibit
€r referred to in the record.

THE COURT: I will allow that to happen on
€Ct. I will allow Mr. Rothman to ask the questiocns,
‘the responses within the framework of the question.

You understand, Mr. Trump, that Mr. Myerson has
”bEOrtunity to the extent he senses that you are

fated from answering the question fully, of redirect

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, 11.5. COURTHOUSE
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e he can ask you additional guestions.
Q. The question, sir, is did you tell Mr. Tanenbaum
wo occasions that you want to move the League into the
. o that a merger with the NFL could be forced?
A. I don't remember having said it, but it is
sible that as one of the many alternatives in terms of
hé particular League and the survival of this League,
t merger certainly could have been mentionad. I have no
ction to saying that. I would have preferred and would
er a television network contract and having the USFL
nain the USFL, but it is possible, Mr. Rothman, that a
er would happen. I agree. It is possible. And I
ﬁever deny that. It is one of the alternatives, and
s taken place over the last 50 years.

(Continued on next page)
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Mr. Trump, did you tell Mr. Tanenbaum that you
ted to move the league to the fall, so that you could

ce a merger with the USFL?

With the USFL -- with the NFL?

With the NFL, I'm sorry?

said from the beginning, I am quoted, I will stand on
innacle and tell you that I have no objection to what's
ed as an alternative. It's possible that it was stated.
1't remember a conversation with Mr. Tanenbaum that
1ﬁplace two and a half years ago.

_an- All right, sir --

"EHA; It's possible as an alternative that that was

. It's been stated by everybody. Everybody knows
"that's a possible alternative. That could come out of

of different directions, and it has with every sports

e practically since the formation of sports in this

Mr. Trump --

So I wouldn't deny that a merger is 2

amlitY. Absolutely I would not deny that.

Mr. Trump, I didn't ask you about possibilities
Irnatives. I asked you a straightforward guestion,

11_am going to repeat again --

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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MR. MYERSON: It's been asked and answered and I
ct to it being repeated again.
MR. ROTHMAN: I don't know what the answer is,
Honor.
THE COURT: He answered that he may have said it
e context of a greater conversation, all of which is
et forth in the letter so he may have said it as part
greater conversation, but he doesn't remember 1it.
THE WITNESS: That is correct, vour Honor.
I want to refer you to paragraph 4 of the same
"If Donald Trump faile to have his way, what will

-- what he will do. That is, will he work through

he answer, and that concerns me. On the other hand,
S0 concerns me is that I find myself reacting to the
'E'questioning whether I would be prepared to go
ﬂinta the fall season. And my concern here 1is

L am establishing a dual standard. My answer thus
hat I would be justified because I embarked on thel
th a purpose of pursuing the direction initially
°N, whereas Donald came into the league knowing

OUr direction, and he is now tries to reshape it.

J€, so long as he is prepered to go along with

.Y.Il

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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No, 4id Mr. Tanenbaum at the meeting in January

cate to you that he was concerned with the fact that

were changing the direction of the league and changing

program that t+he original owners had establ ished?
I really don't remember, sir, but the leagus was

.ng tremendous amounts of money and I am very proud that

ought, that Mr. Tanenbaum ended up voting to go to the
very shortly thereafter.

So obviously Mr. Tanenbaum agreed not only with me, we
j‘ea a 70 or 75 percent vote of the owners. This was not
ecision. This was myself plus a vast majority, and
 than that, of the owners. And I believe Mr. Tanenbaum
one of the owners that so voted. So obviously I can't
é’anybody to do anything. )
But they eventually saw that they were losing

ndous amounts of money and they couldn't suffer the

- Q. Mr. Trump, I am now talking with respect to
ndants' exhibit 84, about January of 1984; which is &
before the league voted to go to the fall, in August
What I am asking you about, in January of '84, 8
‘before the vote to move to the fall, Mr. Tanenbaum

ed to you his concern that you were taking the

i SOUTHERN DISTRIGT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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T‘e in a direction different than what the original
had believed in?

MR., MYERSON: I am going to object to that
sment . There is nothing that suggestions that Mr.
aum expressed that concern.

THE COURT: He is asking him.

MR. MYERSON: I'm sorry. I thought he said Mr.

THE COURT: That is the question.
Mr. Tanenbaum -- I cannot specifically state on
date or a date right around it, but Mr. Tanenbaum was
f the strongest proponents for trying to make it 4in
pring but Mr. Tanenbaum felt, along with guite a few
.*f}'people that there was no way of beating the NFL; that
.was no way of playing football, when averybody agreed
he Football should be played in the fall.

It was a question of whether or not it could be
in the fall.
. Mr. Trump, did Mr. Tanenbaum in January of 19284
S to you his concern that you were taking the league

. path different than what the owners had originally
I really don't know if it was in January. Mr.
€ NFL. Mr. Taken felt that very strongly, sir, and

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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nbaum was afraid of the NFL and I frankly don't
and Mr. Tanenbaum SO expressed that. 1 cannot
u specifically the date.

At the end, shortly thereafter, Mr. Tanenbaum
.with almost every other owner in the league realized
ﬁheir ways were folly, that there was no way this

é was going to survive in the spring and they had no
ative but to go to the fall.

Let's go to paragraph 5 of the same letter.

aph 5: "A long range planning committee" -- this is
e 2 -— "a long range planning committee is being

ted, with Joe Canizzaro as chairman. I think Joe is a
fine man and as far as I can tell, he 1s bright and
But he was not part of the original group and I have
as to the other persons who will be on the '
tee. But I can virtually assure you that Donald
"will be one. Is the deck being stacked?"

Do you recall Mr. Tanenbaum speaking to you in

of 1984 and indicating his concern about they were
king the deck" by putting you on the committee?
He doesn't say that in this letter. He says wis
.k being stacked?" He doesn't accuse me of anything.
"is the deck being stacked? "

Mr. Tanenbaum was one of the last people that

we should try and stay in the spring. In the end,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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anenbaum also agreed that we had no choice.

Q. pid you hear my guestion, sir?

-, 1 heard it. BAnd I gave you the answer. He

t say that. He didn't threaten with that. He is
g the question.
'E'Q. Do you recall Mr. Tanenbaum saying to you that

<
s concernad about your being on the committee because

were trying to change the direction of the league by
to the fall?

j{ A. 1 do not. No, sir.

Q. All right.

Now, sir, I want to go to the meeting of the
rs that took place in May of 1984. Do you recall that
J;ing at your hotel, the Grand Hyatt, in New York?

A. Vaguely, sir. Just vaguely.

an. You vaguely remember it?

A. I really -- I have gone to so many meetings oOver
ears that it's very hard to recover, you know, recall
But I think I wil; recall it, yes.
h“Q- Do you recall selling telling the assemblage
"there will never be a merger unless we move to the

”T There will not been a merger unless we move to the
i”A' That's possible.

Do you remember telling them that?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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1 don't remember telling them that, but it's

possible I said it, abselutely.

the owners that what has

Do you remémber telling

ed —--

MR. MYERSON: Your Honor, I am going to object,

s is purportedly read from something; if we don't

f;he full context put in front of Mr. Trump.

THE COURT: 1 have =--—-

MR. MYERSON: 1 pelieve he is reading.

THE COURT: I have respected your request that

reads from a document to +he witness, that you see &

but I will overrule +he objection to the guestion.

MR. MYERSON: 1If he 1is reading, may I have a

nce to what the reading is from?

MR. ROTHMAN: Yes, sir. I +hink I will comply,

e the fact that your Honor has ruled in our favoxr,

omply with Mr. Myerson's request. I am DOw reading

he minutes of a meeting of --

MR. MYERSON: I don't want a statement of what

: purporting to read from.
THE COURT: Just give the exhibit number.
MR. ROTHMAN: 769. And at this point I am
from page 103. Starting on line 7.
MR. MYERSON: Go ahead.

MR. ROTHMAN: And going on to 104, line 3.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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MR. MYERSON: Wwhat's the gquestion?
MR, ROTHMAN: We offer that page, ycur Honor.

we had with Mr. Einhornm, your Honor

THE COURT: That is a prior inconsistent

MR. MYERSON: What?

MR. ROTHSTEIN: I think rather an admission cof a

your Honor.

MR. MYERSON: Your Honor, there's been --

THE COURT: The witness is here and you can ask
y questions. ¥You can show him a document; if it
shes his memory, we'll move from there. But I

e the offer of an excerpt from a deposition, as I
and it.

MR. MYERSON: 1It's not even 2 deposition, your

My question is: Do you recall telling the

of the United States Football League in their

of May 9, 1984, that if the league is going to e
survive there will never be a merger unless you |
the fall, and there will not be a merger unless
ue moves to the fall; do you remember telling that
'aners?

Not specifically, sir. But I can state that a

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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r has always —- there is always a possibility as an

native for 2 merger. 1 have said that from the

ning and I have to continue to state it. I do not

fically remember that statement, but a merger is

ys a possibility, and it has been from the beginning.

Wwas it your view in 1984, May, was it your view

0.

at the only way to accomplish a merger was to move to the

N3 No, I don't think the only way to accomplish. I

d say this, that an alternative for a merger is

ably totally taken out of the picture; again, I would

prefer that that not be the alternative, but that

g one of the possible alternative, one of the more

)

able alternatives in any of three or four differ

ered any because if they played in the spring they were

ing so much money that it didn't matter anyway, sir.

Q. Did you hear my question?
A. I absolutely did'.
Aj Q. I will try it again --

MR. MYERSON: Objection to the statement, your

MR. ROTHMAN: I will refresme it, your Honor.

THE COURT: All right.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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0. My guestion was, was it your view in May of 1984
f;t the time the owners were meeting at the Grand Hyatt,
hhat moving to the fall was the only way to get a merger?

MR. MYERSON: I'm going to object to that on the

MR. ROTHMAN: Your Honor, I might simply say for

record, to make the record, that in terms of time being

terruption of my examination. I am trying to move as
kly as I can. Every question is being met with
ction.

THE COURT: I am sustaining the objection. The

ion has been asked and answered. Please move ahead.

-the NFL very badly in terms of salaries. We have
the salaries to escalate tremendously.”

Do you remember saying that to the owners?

Not specifically, no.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Q. Was that your view in May of 12847

A. well, for the first time the NFL was faced with

tition, which I know they don't like, and competition
make salaries increase, yes. 5o I weuld think it was
ody's view. You have competition, things will tend to

p. So it was everybody's view, I would imagine.
Q. Incidentally, did you hear Dr. Cornell testify
. week on salaries going up in competition periods?
A, I 4id not, nc, sir.

i;,Q.‘ But it is your view that when there is

tition, salaries go up, right?

If there is a fair competition, salaries should

Fair competition?
That's right. I don't consider the NFL fair
ition, sir.

Did you have the view at the time you spoke with

very badly by escalating salaries tremendously?
. have that view?

MR. MYERSON: I am going to cobject to that. Are
ng that based purportedly on a document? I'd like
Because if they are, I have an objection.

MR. ROTHMAN: I am asking --

THE COURT: Thus far I have indicated as a

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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tesy you should see any document that he is relating to,

I am allowing the question. Is this an additional

went to the one you have already shown Mr. Meyerson?

MR. ROTHMAN: No, your Honor. From the same
THE COURT: I am going to allow the gquestion toO

MR. MYERSON: Since he Jjust said it's from the
' page of the same document, and him reading document, I
#ng to object to the question as unfounded.

THE COURT: Overruled.

Do you understand the question, sir?

Could you repeat . EIre

( Question read)

The NFL, sir, has had a no competition scenario
years. They have not had salary increases
onate to the rest of the world --

MR. ROTHMAN: Your Honor, I respectfully reguest

:ﬁsk the question, I'm not getting answers, I am

| speeches.

THE COURT: I am going to let him answer it fully

The NFL was using their, what I perceive to be
onopolistic powers so that they didn't have to
Salaries along with what the world would rezlly

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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0
BT watched Walter payton, one of the great
. the history of football become a free agent

formation of the USFL and nobody in the NFL bid

‘he is the best running back, perhaps, in the

football. I watched that and nobody hid except

m, that had his rights. I watched that.

So I would say YyeS., when competition developed

rm of the USFL, which I will agree was not
| competition because nobody can be powerful in the
NFL, but when competition developed, I would
I.e NFL was hurt, they were taken out of their
;for the first time in a long time, sir, they were
pay some little higher salaries. And that's

.gh. That is the way the real world is, though,
P

.W? Mr. Trump, you were creating the escalation of
@SO that you could bring the NFL into the merger
isn't that correct?

'MR. MYERSON: I am going to object to that on

| that there is no basis that Mr. Trump or the
Ccreating the escalation of salaries, your Honor.
basis for it.

THE COURT: Overruled. He may ask the guestion.

" Again, sir, please?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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(Question read.)
A. That is not correct, sir.
0. Do you recall, Mr. Trump, saying to the owners
at the meeting in May of 1984, that your ratings, that isg,

the USFL ratings are the worst, the most demeaning, the

most pathetic?

A. Relative to the fall, I would perhaps have said

| that. Not relative to the spring. But relative to the
ngall, I have told you that today before you asked me the
idquestion. Compared to fall, any program that's on in the
B -

pring and that has had a year 'round circulation and that

|"is on in the spring and also in the fall gets many times in

I
|i ]

flithe fall-winterwinner than it does in the spring-summer.

relative to the fall, I would openly tell you that that

ave been saying that and I say it today.
Q. The adjectives that you used are "the worst, the

"ikt demeaning and pathetic."

MR. MYERSON: Objection.

THE COURT: Sustained.
Q. Mr. Trump, do ycu recall telling the owners in
imeating of May, that your league, the USFL, was noct
well, but nonetheless, you should be telling the
€ world and the press that you really were?
MR. MYERSON: Objection on the same ground as
* YOur Honor. 1Is this a reference to something?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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COURT: Yes, at this point I will sustain

ROTHMAN: May I inquire as to the grounds?

COURT: Reading from a document not in

ROTHMAN: Your Honor, there is no other way

establish foundation for impeachment.

THE COQURT: You may want to offer the document

ence.

MR. ROTHMAN: Your Honor, I certainly do.

fer ing exhibit number 762, the meeting of May 9, 1984.

HE COURT: IS there any objection? There may be

ns of it you wish to offer.

MR. ROTHSTEIN: Yes, I am only going to offer

, your Honor, and I will rad the portions. if ypur

11 permit me to.

MR. MYERSON: I don't want portions read, your

COURT: Nothing is going tc b= read until

I was trying to save time.

ROTHMAN: 1 have no intention of reading the

COURT: Why don't you jindicate to Mr.

‘the portions you went offered in evidence.

ROTHMAN: We are offerring pagses 103, the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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‘;1ine on 104,

THE COURT: But this is away from the hearing of

ry. of course.

MR. ROTHMAN: Yes, sir. 114, -- I left page 108;

19, 120, and 164.

THE COURT: All right. We will take our

7gpn recess and Mr. Myerson can review that, and we
MR. ROTHMAN: Thank you, your Honor.
(The jury left the courtroom)

{(Lunch recess)

(Continued on next page)
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p. M. SESSION

(2:10 P.M.)
[(En the robing room)

THE COURT: All right, gentlemen. You have asked

MR. MYERSON: Your Honor, I guess I asked for a

your Honor, I have a fundamental objection to

The transcripts are filled with variocus kinds of
ments, and to proceed by designation of particular

d then admitting them into evidence is the very
hing that I think gives --

' THE COURT: I wasn't aware that we were deing

ts, and I don't want to mix apples with oranges.

; I am concerned if we have got a document that has
nt which might be arguably admissible as an

of the USFL, that's one thing.

Now, if we are going into transcripts and
.jtestimony, it's a whole other consideration. S0

i

'T&; be guided by the parties, what they are going
MR. ROTHMAN: 1If your Honor please, if I may.
. Same issue that we have visited in the robing

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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ibm with the Court in connection with exhibit 824, which
now been admitted into evidence. What we have

erring to in the questioning, are statements which we

m to be admissions of owners of USFL teams, in this case,
. Trump, given at a league meeting on May 9, 1984 and

ographic reporter's transcript, if I can use that word,

ecording -- would that be a better word -- of the

Your Honor examined a similar document --

THE COURT: Then it's not guite precisely what I
éluded, and Mr. Meyerson unwittingly misled me. 1t is

£ a deposition transcript we are referring to, it is
pugraphic notes of 2 USFL owners meeting, 1s that right?

-

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor. That is quite

THE COURT: We have been through this with the
or the NFL argued =arlier about a stipulation

rning the stenographer's proposed testimony if each
these were called.

MR. ROTHMAN: VYour Honor is quite correct.

THE COURT: So we have been through this one.

MR. MYERSON: Your Honor, forgive me, but I
Pnderstand that we have been through this issue. I

the hospital at the time this came up. I did read

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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he transcripts, I talked to my people.

Let me just reduce it to its barest essentials,

:"our Honor.

We have Donald Trump on the stand. Donald Trump

viously can be asked any question that defense counsel

nt to ask him and he gives his answers. But to submit

th him on the stand, isclated pages from a transcript

context at least arguably what he said on other pages 6

the transcript, is not a proper way tc proceed,

A1
Pl

THE COURT: I am not going to be inconsistent in

lings, and we have already ruled on this. 1 heard the

1 argument on it. I don't want to go through it again.’

You will have opportunity on redirect to ask any

tional questions from these transcripts that you wish.

£ have to read more than he wants to, and it will be --
can make a record that you wish to in front of the jury
it being out of context. But I still am going to
Mr. Rothman the courtesy of being able to frame his
NS as he deems them appropriate. And not only will
€ the opportunity to cbject and make a statement in

Ord, but in redirect you will have an opportunity to

SCUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5, COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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‘e it further, if you wish to.
Mr. Trump should be subject to vigorous
_examination, pased on his testimony, and I am going
" permit Mr. Rothman to do that.
MR. MYERSON: Your Honor, I think this far
eds the direct, and under 611 --
THE COURT: I will give you the choice again,
ﬁ_gh you have already said that if he isn't going toc be
back you were going tc let them gst into one area.
£ you want to reconsider your position, I will

ict it to proper cross based on the direct, and they

I left that up to you gentlemen to work that out,

hoped you'd be doing that while we were out at lunch

Why
jyou figure out how you will proceed and let Mr.
know. I hope Mr. Rothman won't be restricted
Ging on what it is, because it may be within the

rk of the direct so that it is proper cross. I'm

ISSing that bridge until I hear arguments with
to it. and I'm not going to unduly restrict

leaving it to him to have to call Mr. Trump

: mEC & i :
1 t case, if there is an argument either on

1ty or bias or prejudice with respect to how

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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hd go in cross.
So it's going to be an open question when we
to it.
MR. MYERSON: Okay. Your Honor has my
tions on the record. As to 403, I think there are
onal reasons to at least redact portions of this as
e language and other things, and I understand that
. hasn't even been done. Anéd, you know, I just --
THE COURT: I'm wide open to hear the 403
derations. I haven't passed on them vet.

MR. MYERSON: I think that as to the language
I think that a clear 403 consideration, I asked Frank

'the break if that had been redacted and he told me

MR. ROTHMAN: Are you referring to profanity?

MR. MYERSON: Yes.
MR. ROTHMAN: 1Is that what you mean by 4032

MR. MYERSON: That is what I am referring to

THE COURT: 1 will ask Mr. Rothman to redact

S as he reads.

MR. ROTHMAN: I will not read any profanity,

COURT: In the event Mr. Meyerson has any

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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il

R point he wants to bring to your attention, he should,

respect to either deleting a word or marking it with

her word in the place; so that when we do reach the

of it being into evidence, of course it will have to

edacted version.

But again, it depends on what we are talking

and I'm just ruling in the abstract. In the event

in words, I'd want to hear more about it. I am just

MR. ROTHMAN: I appreciate your Honor's point of

I'm not terribly anxious to read profanity to the

"I will redact as I read.

THE COURT: Very good. Then I won't get into

consideration of it, which would be open in the

‘that the respective sides wish to press the point.

Anything else?

ich as long as we have your Honor in here now

.han take the further time, and can this can be off
T
THE COURT: All right. Off the record.
(Discussion off the record.)
(End of robing room conference)

(In the courtroom in the presence of the jury)

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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5y MR. ROTHMAN:

MR. ROTHMAN: If your Honor please, at this time

| the defendants will offer defendants' exhibit 769, pages

I
f
o

3, 104, 105, 1€8, 109, 114, 119, 120, and 164.

THE COURT: That is of the May 9, 1984 meeting

1j2f the USFL owners, is that correct?
| MR. ROTHMAN: Yes, your Henor it is.
THE COURT: Thank you.
Defendants' exhibit 769 is received in evidence)
(defendants' exhibit 769 was received in
idence)

Q. Mr. Trump, I have placed before you the minutes,
enographic minutes of the US Football League meeting May’
1984, Grand Hyatt hotel, New York, and ask you, sir, if
attended that meeting.

A. I believe I did, sir, yes.

Q. Directing your attention to page 103, and rather

§180 pPass this to the jury, I am going to put it on the

b that You are making to the league meeting, so it

Orient vou,
Okay.

It reads as follows: " If league is going to be
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le to survive, unless there is a merger, there will never
., a merger unless we move tco, we all know that out of
on sense, and I know it out of more than just common

se, there will not be a merger unless this league moves

Do you recall making that statement?

A. No, sir, I don't. But I have no problem with it.

have no problem with it per se.

THE COURT: Ladies and gentlemen of the jury,

remember I cautioned you when we first got into these
utes, that with respect to one of the earlier witnesses,
[ believe it was Mr. Einhorn, and I told you that these

tes were taken by a stenographer, but that they were
checked by the witness for their correctness as a .

osition testimony would be. So that the weight that you

give to the minutes was up to the jury, but the

esses could ~-- I allowed them in evidence and allowed

I just wanted to refresh your memory.

MR. ROTHMAN: Thank you, your Honor.
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N Wwell, pretty much so. I think it follows along

h what I have been saying today, Mr. Rothman. I am

ing about the league surviving and what I am referring
viously is the league surviving and in order for the

e to survive it's got to move to the fall unless there
merger, in which case it doesn't really matter if it

. to the fall per se. 1If there is a merger, in the NFL.
I am talking here about the league surviving.

Do Do you recall telling owners at the meeting

. will not be a merger unless this league moves to too
1ing moves to the fall?

fg A. I don't know; it's a very broken up sentence and
e a feeling it wasn't exactly as I stated it, because

ully I don't speak in such broken sentences. But the

Nan, in which case it it wouldn't matter because would
'§1Y if there was a merger they'd be a part of the NFL,
Ilyour be in the fall automatically. But for the
to survive, you'd have to move to the fall.

Mr. Trump, "There will never be a merger unless

too," do you recall making that statement?

To what?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 791-1020




Trump -~ Cross 4138

Q. To the fall?

A. It could very well have been made, and I have no
oroblem with it.

MR. MYERSON: Excuse me. I think this has been
:sked and answered 3 times, by him saying that he doesn't
z'I.e::.all making that statement, but that it would, in
zonsistency with what he's just testified, may have been
.fﬂade as part of the overall testimony.

THE COURT: Overruled.

'f-, Q. Do you recall saying there will never be a

merger unless we move toc.

A. Do I recall that? No I don't specifically
call that.
Q. Was that your view as you were addressing the

2ting in May of 198472 ’
"B. Well, I think common sense will dictate that

. unlikely that there would be a merger if our league
‘playing in the spring. I think one of the alternatives

A

LZ&QlVing a very untenable problem and with all of the
*Wélyment and everything else, frankly, one of the major
natives in any league, as I have said numerous times
is the possibility of a merger, and I have never
that, and I will never denied that.

It's not my number 1 alternative, but if that

€ Only way that this league was going to survive, I'd
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."éve no problem with 1it.

Q. Mr. Trump, how much money did you pay for vour

L I would say probably in the nesighborhood of --
MR. MYERSON: Your Honor, is this -- 1I'm going

~object to this on 403 grounds, unless some strong

THE COURT: On this state of record I am going
sustain the objection under 402.

MR. ROTHMAN: I am trying to show an economic
ive for merger, it would would affect credibility.

e is no other way I know how to do it.

MR. MYERSON: Objection.

THE COURT: The objection is sustained.

B o, Going on with the same document, Mr. Trump,

ng at line 13, "What has happened is that we have

take really most of the major cities. But I made
tement with what has happened with television and
1 we are doing."

Do you recall making that statement to the
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It could very well be that that statement was

A.
yes.
Q. was that your view?
A. Well, I listened as we discussed the NFL

e* USFL dollar and I would say that if they were

ying to spend, as a Mr. Duncan pointed out so capably in

his testimony, if the NFL was in fact spending the USFL
lar, they were hurting themselves. We weren't hurting,

y were hurting themselves by escalating salaries.
Q. I will ask you the same question: Was it your

w that what has happened is that “"we have hurt the NFL

badly, very, very badly in terms of salaries, the

ries have escalated tremendously;" was that your view?

The NFL was hurt badly by the competition. It's

-

i
bers on players and everything else that were

But I would not have a problem with that view,

Starting on line 22: "Has anyone ever seen our
ngs
R lately? Just out of curiosity, has anyone seen

ey are the worst, the most demeaning, the most
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well we are doing and I am saying am I in the same room
as you."
Do you recall making that statement?
A. I basically made that statement teday, that in
}'-fall relative to fall ratings, we were doing very, very
ly. Relative to spring ratings, we were doing very well.
As an example, if I might give an example, we

e paid almost nothing and we were getting in our worst
on 2 4.2 rating. Baseball which was paid $500 million,
etting a 2 rating. Which is on this year, is getting a
.ﬁting. We got a 4.2 rating. Ws got more than twice
.baseball got and we got paid virtually nothing and
- is no regionalizaton says of games or anything. ;
So in the spring time we were doing very well,
overall we were doing very poorly because you can't get
gs big enough to sustain a product such as this in the
g.

Were you aware that in the spring bowling was
higher ratings than USFL football?

I don't believe that is correct.

MR. MYERSON: Objection to the statement in

MR. ROTHMAN: I will lay the foundation, your
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MR. MYERSON: I object to that statement.

THE COURT: I will sustain the objection to the

. Page 105: This is another part of the same

veech, Mr. Trump, and I am going to refer your attention

;ﬁ

in May of 1984. I want to direct your attention to line 20.

line 20, still we are at the same meeting, the meeting

MR. MYERSON: Your Honor, may I just ask, since
are skipping from page to page here, whether -- I am
ng to object to this procedure unless Mr. Trump has the
1 transcript in front of him and is at least able to
?ﬁgﬁ for contextural purposes to see whether or not this
taken out of context.

I do not think it's appropriate examination tc.

 from page to page.

MR. RCTHMAN: Your Honor, I am handing the

THE COURT: Thank you.

THE WITNESS: Thank you.

Referring to line 20, Mr. Trump, on page 105, .do
call telling the assembled--

108 or 1052

105,

I have 108.

THE COURT: My exhibit, 649, goes from 104 to
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108. IS that correct, Mr. Rothman?

MR. ROTHMAN: If your Honor says correct, yocur

| sonor, I will accept it. Mine has 105.

THE COURT: I understand the witness alsc goes

l;from 104 to 108, is that right? 1Is your document before

A you?

THE WITNESS: Yes, sir. Mine is page 108.

MR. MYERSON: Your HoORor, 1 want to point cut to

'l the Court that this page was never designated as part of

| the pretrial order, was not even designated when we gave

and 1 object to this procedure.

THE COURT: The pretrial order has some meaning.

| 1f it was not designated, I will sustain the objection,

| unless manifest injustice can be shown --

MR. ROTHMAN: Your Honor, that is an incorrect

| statement. There was no failure to designate this page.

ounsel is misstating the record here, your Honor.

THE COURT: I will give you both a chance to discuss
Fhe matter, so we can move along more quickly.

MR, ROTHMAN: I am looking right at the

THE COURT: Why don't you poth discuss 1t

MR. MYERSON: Your Honor, to move it alond,
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MR. ROTHMAN: We are not going to move it along
ause of courtesy. We have designated it, your Honor.

MR. MYERSON: I don't believe that 1t was, your

MR. ROTHMAN: Look, right here. Look.

THE COURT: Gentlemen, at some point, and I'm
insisting on it now, defendants' exhibit 769 in
jence should be amended to include page 10S.

MR. ROTHMAN: Thank you, your Honor.

Q. Reading on now, do you have it in front of you,

AR Yes, sir.

b=
n

:' Q. “"ABC cannot give us kind of money and ABC

They can not give us the kind of money that we are

Did you tell that to your assembled group?

I would say I probably did. There was noc way

S the kind of money that was necessary for us to
. the league. and 1 have been saying that very
ently. There was no way of ABC giving us -- they

ave paid us more because they were making a

itial profit. But there was no way they could have

that kind of money.
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0. what kind of mconey?

A. The kind of money necessary to sustain all of

literally thousands of players and coaches and the

agium and all of the people that work in the stadiums.

re was no way a that a spring rating could ever justify
ABC could have given us more money, but what it
1d have meant is that we would have lost less. There
Es no way playing in that time of year, Mr. Rothman, that
or anypody paying in the spring could have given us

ugh money so that we even came close to breaking even as
yusiness enterprise.

Q. Mr. Trump, when you said at the meeting that "ABC
not give us the kind of money that we are going to need

th those kinds of ratings," were you not referring to

> fact that since your ratings were SO low, you could not

gué was asking from it?
MR. MYERSON: I object to the form, your Honor.
THE COURT: Overruled.
A. Our ratings were very good for 2 spring product,
remely good for a spring product. Our ratings, until
Stopped, until ABC stopped regionalizing games, OUr
NgS were actually extracrdinary for a spring product.

And as an example, some of our games, 1 remember
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1 think we had higher ratings than the

Q. Wwhat does that mean, sir--

MR. MYERSON:, objection your Honor. Objection

o cutting off the witness in response to his own guestion.

MR. ROTHMAN: Your Honor, I am cutting him off

ecause I am getting speeches that I am not asking for.

MR. MYERSON: I object tec that statement in

ront of the jury.
THE COURT: Ask the gquestion again, Mr. Rothman.

Q. What did you know when you told the owners that

C cannot give us the kind of money pecause of our rating?"?

A. Well, that's not what that exactly says, but

1 meant, regardless of interpretation, what I meant

and what I mean right now is that playing in the spring, no

ter how well we do, there was not enough money in the

g, and as an illustrative point, our league lost close

on its

or 55 million dellars, as I understand it,

year. ABC made $30 million.

1f ABC gave all of the earnings, everything,

penny of the earning to the USFL with the success

had and everything else, that would have meant you

have deducted $30 million from the $50 million or 53

n 25 and $§20

" have lost and we would have lost betwee

and that's -- obviously that is unacceptable. And
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Hﬁt also would have been unacceptable to ABC.

|
|

There was no way playing in a spring format that

¢ could have given us the kind, or any other network
ald have given us the kind of money necessary to sustain
iterally thousands of people working.

MR. ROTHMAN: Put up 108, please.

(Pause)

MR. MYERSON: Your Honor, may we take that off
a moment, please.

(Pause)

THE COURT: Based on the discussion we had in the
ing room, it may be appropriate to have at this time
re the witness and read the portions as discussed 1in
';obing room.
MR. ROTHMAN: Your Honor, we have redacted 1it.
MR. MYERSON: Your Honor, I have just looked at

d I will represent to the Court that the redaction is

THE COURT: VYes.
MR. ROTHMAN: I have no gquarrel with that, but I

cate to your Honor so I don't run afoul of what I

THE COURT: Yes.

MR. ROTHMAN: I am only taking out the fourth
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jeaving in the third word.

THE COURT: That's the point, I suppose. If you
ﬁe going to do any redaction, the third and fourth words

MR. ROTHMAN: If you don't leave the third word
:g;_you can't get any continuity out of the sentence,
ss your Honor can think of a way to put it in. You
fp to have an adjective there and I don't know what your
r wants me to do about 1it.
THE COURT: I am saying the third and fourth

s should be eliminated if you are going to be within
spirit of what we discussed in the robing room.

MR. ROTHMAN: If you will examine the sentence,
s I have a word to replace the third or fourth word I
have a complete meaning to the sentence. I will be
by the court in any way possible. I will change the
f you want me to, but I cannot leave the word out,
1se the sentence makes ne sense.

THE COURT: I will ask counsel to confer and see
SUEY can come to an agreement.
(Pause)
MR. ROTHMAN: We have it solved.
Mr. Trump, I'm not going to put it on the becard,
ISt going to read it. Do you recall saying to the

©ON the date assembled, as follows:
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“"The day we announce we are moving to the fall,

ranchises as individuals become substantially more

1a1uable pecause of the psychology. The psychology is

to make those franchises more valuable. Now, there

is nothing wrong with a debate, a friendly debate, and I do

bt say we are moving to the fall. 1In fact, if you have

'{yer heard or really read the articles, you would see what

say. 1 say that the league is doing so well right now,

ich is not true, by the way, the league is doing so well

Biright now that is the only thing that may stop up from

3

Do you remember making that statement?
A. I don't remember that statement.

Q. Was it your practice to tell the outside press

r

t the league was doing well even though you didn't mean

MR. MYERSON: Objection.
THE COURT: I will sustain the objection to the
- of the question.

Was it your practice to report that the leagu=

The league was doing well for the spring. The
€ was not doing well enough to have made ite. IB

HQS on what period of time you are talking about. We
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| were doing well as a spring league, but a spring league

i
|

1
. 10

could not have made it, Mr. Rothman. And what I am saying

y doing well is when I am relating it to the spring, we

| are doing well.

in fact, we were doing fantastic, and we

| zeally were. Except as I said many times today, there was

o way you were going to make it playing in the spring. SO

t's a relative term.

Q. Mr. Trump, I am how talking about May of 1984.
May 9, 1984. .

A. That is correct.

Q. At the owners meetings of the USFL?

A. Correct,

Q. Did you not tell them that what you say is --

MR. MYERSON: Objection. Objection on the

nd that it's been asked and answered 3 times, your

THE COURT: I will sustain the objection.

Mr. Trump, at the same meeting, page 108. This

‘put up, if I may.
(Pause)

THE COURT: In the interests again of

be happy

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor. I will
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109, I think, Mr. Trump.
THE WITNESS: I don't have it there.
(Pause)

(Continued on next page)
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THE WITHESS: Yes, sir.

Mr. Trump, starting on it

0. MOW ,

ceting, Same speech.

"yow, what is going to happen if we announce a

e to the fall in 19872 I would bet you that you would

t even be playing games. We will end up merged in 4§ or €

ams. 1 am talking where we consolidate into the NELL"

that statement?

n

Do you recall makin

(L8

MR. MYER3CM: Your lHonor, let's read the lines

t follow that which explain the statement.

THE COURT: The witness can read them and then

—wer the gquestion, read them to wimself. But the

tion will stay.
A. It is very possible that
hat, and I have made that s

dcular instance, over and NVEr again.

What you are saying is that if you announce 2

to the fall of 'g7, that you would not ever have to

flia game in the fall because you would end up merged

‘the NFL?

4

That's not what I am saying. I am sayin

‘bet you, meaning that it is my opinion that it

Ssible that we wouldn't., It it very possible we
that was

1987 was two or three years avway, and

wa . . :
gLy, from the time this was written.
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MR. MYERSON: May we have the witness finish his

THE COURT: Yes. You may finish your answer.

A. and what I am saying there is that it is a very
and a very possible alternative, that there cculd have
a merger, again, not seing a priority, nct being the
ber one priority. What T wanted to see is football in
vork ideally in this league with a2 network contract,
a merger is absolutely fine, as it has been with most
r leagues, and it was a possibility that a merger wourld
and I have no doubt and I wouldn't dispute thet.

pidn't you tell the owners in the May meeting
f they announced a move to the fall in '87, that they
1y —- that you would bet they would never have to
fgame and that there would be a merger?

I'm not sure if I said it that way, but I could
y well because 1 felt from the beginning the NEL 15
P of people that do not like competition, they don't
Petition, and you know perhaps better than anyone
Wway they behave, and I don't think they would have
See this surge of competition in the fall) based
my previous statements today.

Then you said to the owners, starting at line 14.

01 o .
9ing to happen and -- they know it -~ and they
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bnow Lt you BEe going to have an accommodation and --
never 1if we olay in the spring because nNOV what happens 15

o
A1)
"
m

instead of nwurting baseball or pasketball, what yOU

| hurting is football?"
|
h. absclutely. It was a very real possibility. We

| were hurting waseball. We wWere competing against paseball

"~ and pasketball. It was ridiculous.

e wasn't it true, Mr . Trump, at that meeting what
you were trying to do was to convince the owners to meve to
so that you could

the fall so© that there would be a merger ,

et into the NFL and SO that you, who had the exclusive
Srerritory in lew vork, would bave & valuable NEL franchise?
A. I could have gotten into into the NFL in my

nion a lot easier than going through this whole exerclse.

L% 1 could have gotten into the VFL On nUMErous

isions with all of the teams that sold. 1 didn't have

through this exercise O get into the IFL.

As an exampls, I could have spent 2 1ittle extra

and bought the Baltimoré Colts as opposed to rhe
that I didn't think was realistic. I could have
._1“t0 the NFL on many occasions and perhaps, 1'M not

at I can any more, Out the fact 1s; the fact is I

ave gotten into the NFL on many occasions.
se other

I think you know that hetter anyone el

- Rozelle,
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0. vou could not have gotten in as cheaply as you

Boula get in as 3 result of being that USFL had a franchise

then merge into rhe NFL, 1s that right?

1 am not looking for bargains, believe me.

A.
@ Is your answer you could not g=t 1n more cheaply?
A. 1 would say that it would have been probably

s expensive over the long run just going out in the true

nse, just goling out and buying an UFL franchise from

+. T really believe that. T

body that wanted to sell i
Pk in lcoking around I believe, because by the time this
place, if it ever takes place, which it probably

On't, and I hope it doesn't, by the time anything would
Ppen: I think it is probably a lot easier and cheaper to
and buy an MNFL franchise, if you want to know the

MR. ROTHMAN: I will phrase my gquestion again if
will permit me.

How much did you pay for the Cenerals?
MR. MYERSOM: I object.

THE COURT: 1 think the jury gets the

SPL team and an NFL

—

erence in the costs of the U
will sustain the objection not only under 402 but

erations.

ik
3
(T

MR. ROTHMAN: May we go to 114, please. S

+ Trump, line 20. The same neeting, May 9,
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"7 will tell you something fellows, you better
higet smart. We are kidding ourselves. e could spend all
the money we want. I am going to go along ang I will pay
share and we will get some idiot telling us we should

ay here, we should do this. The bottom line if we do not

wove, we are going to have problems. Ve are not going to

ing to have the television. End.
Do you recall making that statement to your
lers at the May meeting?

A. It is very possible that I did, because to &
hgreat degree that's the way I felt, yes. I thought we
> our number one. That word psychology is very .
)rtant. The psychology of playing feotball in the fall
© meant everything. Having the psychology of being 2
ﬁ}eague was totally critical in‘my opinion te

hing, and I think everything you are reading has 9
psychology. If we don't have the psychology, we
going to have a league. If we don't have the
.%ioﬂ we won't have a league, and if we don't have a
We will not have a league. We will not be able ©o
ag2inst the monopoly.

MR. ROTHMAM: vYour Honor, that is the third time.

THE COURT: 1 will ask the jury to disregard it.
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MR. ROTHMAM: I might reflect for the record,
Honor, that is the third time. I have tried to keep
in mind.

0 was it not the central focus of all of your

e ®

rategy in August of 1984 to accomplish a2 merger with the

NFL had made it impossible for us to compete.

[

. The
h;e NFL, I now learn, had had the Barvard business study on
 to conquer our league. I have listened@ to Mr. Donlan

Sbout how they were going to spend cur money, how they were

ople. In many cases they lost everything they had over

ball.

-

MR. ROTHMaN: If your Honor please, may I
pectfully --
MR. MYERSOM: I object to interrupting the

Ss. He asked the gquestion six different ways six

MR. ROTHMAN: Your Honor, I do not bhelieve --
THE COURT: I will let you rephrase the guestion.
Was it not the central focus of all USFL

¥ in August of 1934 to accomplish a merger with the

o

1l Football rLeague?
By Rugust of 19 --

THE COURT: 2Allow the witness to answel Eullws
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THE WITNESS: Thank you, sir.
e 3y August of 1984 the NFPL had wvirtually
_imated the United States Football League. I see where
. garvard Business School on how to conguer the League.
lsee so many things now that of course at the time I
't Know.

I see where they were trying to spend our money,
they were certainly doing a good job of it. By August
984 our league was 1in very, very serious trouble and
. nt people were in serious trouble. Thousands of jobs
s being thrown out or ready to be thrown out. The
e was in serious trouble. If merger in August of 1684
rger was a prevalent thought at that time, nobody
ever blame it. .

However , my thought was always to get, and it
is to this day and hopefully this will come out of

Eltrial, to be the United States Football League, to have

| Yevenues so that we perhaps break even, so that we
little money, but not so we are put out of money
thousands of jobs and everything else.

That was my prevailing thought. Merger, sSit,
lternative. It has been an alternative in every
Dat has ever been formed.

I will ask the guestion again.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020




Trump = Cross 4159

MR. MYERSCOM: I object to it being asked again,

MR. ROTHMAM: I respectfully submit I haven't
an answer to that question. 1 had a speech.

MR. MYERSOWN: Your Honor --=

MR. ROTHMAN: A long speech.

THE COURT: T have indicated to the jury that

ed on the form of the guestion, the witness was entitled

answer it fully, and he now hag completed his answer. 1
gest we move on to another subject.

MR. ROTHMAM: If youx HONCr please, may I pass
he witness Exhibit 102.

MR. MYBR3SON: Your HONOI, nefore we spend a lot
me on this may I just ask for a preliminary question
whether or not Mr. Trump has ever Seen this exhibit?

THE COURT: You may ask voir dire yourself.

MR. MYERSON: May I, your Honor?

THE COURT: YeS.

Mr. Trump, have you ever seeb a copy of what's

41
('1
i+

Imarked as Defendants' Bxhibit 109 before?

I don't believe so, sir.

MR. MYERSON: Your Honoxr, I pelieve your HOROT

0

e 3 5 . ;
of who defendants' designated witnesses are

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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peginning with their first designated witness for the first

'i part of their case, and I'm going to object along the lines

!

into this with this witness with whom they have

|

"]fof getting

ﬁl.'
3{desjgnated as being their first witness coming up, who

i
would appear to be the proper party in light of this
 itness saying he has never seen this before.

wR. ROTHEMAN: Your Konoxr, if I may, this falls

ithin the same framework we have discussed with your HOnor

pefore. You will note --
THL COURT: How is it being offered?

MR. ROTHMAM: Tt is offered as an admission, if
we assure the court we will lay the

undation with the appropriate witness. We have the

position testimony laying the foundation. There is no

ecticn as to authenticity. It is exactly the same
vation as existed in 84, and which was admitted befoxre
flunch hour. Identical situation.

MR. MYERSON: Your FHonor, do I understand that
Bithe revresentation that the proper foundation will be
that the defendants have represented to the court

the

the deposition testimeony of the party who wrote
Ble: in this case and ia the other will be read in as
Of defendants' case to explain what this letter means?
THE COURT: No, I don't understand that at all,

Srson, but on cross-examination of the witness when

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 791-1020
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fé js called I suppose that you may endeavor to do that.

'Ln any event, I have difficulty differentiating 109 for

.;earsay: T am referring te Exhibit 84.

I am going to allow it in evidence unless there
5% an objection other than hearsay to be heard with respect
" the document.

MR. ROTHMAN: May I pass it to the jury, your

THE CQURT: ves.

(Defendants' Exhibit 109, marked for
MB. ROTHMAM: May I have the last page first.
Q. You will first note on the very last page, Mr.

ump, under cc. indicating carbon copies, it reflects that

copy went to will D. Trump.

A Yes, sir.

Q. Is it your testimony you have never seen that
cument?

A. Mo, I may very well have seen this Jocument, but

1 .
on't remember it.
Q. 1t is a question of whether you recall it, but

don't deny that it came to you?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 781-1020
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s I don't know if it came to me or not. It may
‘have gone to the Cenerals' office.

To the best of my knowledge I have not seen the

n

rLet's go to the first page of the document i

1t is from the ocwner of the nakland Invaders to Mr.

=

9!

Simmons, who was th ommissioner in August of '84, is that
Yes, sir.
Q. vou will note that the third paragraph:

"The central focus of all USFL strategies must

therefore be to bring about a merger or accommodaticn with

Did you have any conversations with Mr. Taube in

i{;about August of 1984, about the central focus of all

iL strategies to be bringing about a merger with the NFL?
A. I don't believe I did personally.
Q. pDid you have any conversations with Mr. Simmons,
Commissioner, in or about August of 1984, in which you
ussed the central focus of all USFL strategies being a
Er or an accommodation with the WFL?

MR. MYERSON: I cbject to the statement on the

ds it is a misstatement of what is said.

Birse of all, it is &bout four times remeved,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK., N.Y, — 791.1020
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|.—J
ch
t

the way the guestion has just been asked it is a
ok §
sstatement of what is stated in the letter. It has taken

+ the second subparagraph on that first paga out of the

;ry context that's been put in context by the first

THE COURT: Your objection is on the record. 1
11 z2llow the witness to answer.
Q. The guestion is did you have any conversations
or about the second of RAugust of '84 in that general
me frame with Comm. Simmons about the central focus of
A. Not as a central focus,., I have always had
nversations from day one with Chet Simmons as to moving
gthe fall. That was never & central focus. It may have
pened, but it was never a central focus.

MR. ROTHMAN: Page 2, please.
A. I might add, sir, if I might, to that answer --
Q. Your counsel can cover it. I have no further

Stions about that point. I am on paragraph Z now.

(5]
=
t
3
L5
[}
7}

MR. MYERSON: Your Houor, I think if the
SFto add to the priocr answer --

THE COURT: I will permit it.

This letter was written after two years of Mr.
E:l°5ing almost everythning, as I understand it, or

t 1 - X e
Sntially everything he had. This was not a letter

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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 hat was written at the formation of the league. This is

;'t 2 letter that was written one year into the league,

ould very well have been his attitude at this time, and
Maybe it was his attitude, and 7 don't necessarily blame
, but this was not a2 letter that was written at the

eption of the league or the start of football. This is

i
2
{Te]
t
O
th
e
w2
Yy
r
t
o
D
n
m
o]
m
Q
s
—r
i

s Mr. Trump, this letter, 2ugust the 24, 1%g4, was
ten before the USFL owners decided to move to the fall,
:@at correct?
A. That is correct. VYes.
:ﬁfQ- Oon page 2, ccnsolidation‘of franchisas:

"We have too many, or in many instances
@phically misplaced, or in other instances
inanced franchises to effect the stratesgy leading to
€r or an accommodation with the wWFL. Clearly, if
és o be a merger, the USFL must be present in
1 markets for NFL expansion.
I am not reazing the rest of the naragragn.

Do you recall having a discussion with the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YOCRK, N.Y. — 791-1020




1,
=
oy
Ln

Trump - CrASS

g of the national Football Leaguk -- 1 @ SCLIV . with
he United States rootball League zbout

i eg that you Were in so you could posture

for a merger when and if it came?
MR. WMYERSOHN: I opbject tO the form of that

estion, Yyour yonor. And 2Gditionally, since this is not

Tyump's letter, he doesn't remaemhar reading 1t

r will ask he be given leave O read paragraph 1

WEYLS .

THE COURT: Mr. Trump may read paragraph numner

d the paragrapb number 2 in its epntirety €O himselfs

then answer the guestion.

MR. ROTHMAN: thank you, Your 4yonor .

. . yes, sir. Okay- Thank you.

Q. The guestion wWas, giq you have 2 discussion'with

rLeague 1in

'gi the owners of the united States rootball

bout August of 124 when you, discussed rhe issue of

teams from out of ygFL cities intc other cities for

urpose of posturing yourself for 2 potential mergex

e United States rootball reague?

1t is possible I discussed the noving of

B Lecause it was impossible for numerous Of the

iStates Football Leagu€ teams to compete in cities

U already had the NFL in terms of stadiums;, in

a lot of other things. 59 it is very possibkle T

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.s. COURTHOUSE
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nad discussions with them as is related in paragraph 1.

ohis is a man, again, who lost a great deal of

';Everything he he had trying to play football against the

NFL, and be states that the League cannot tolerate belng
ecakened DY another $60 million in losses. This is a

sperate man. and you can't blame him, Mr. Rothman. You
uléd have been equally as desperate, I'm SUXE; sir.

Q. My gquestion to you, Mr. Trump, and I repeat it

Wagain, is did you have any discussions with owners of the

19

(s ]

1@ited states Footbhall League in or about August of 4,

th respect to moving teanms out of cities that they were

so that they would be postured for a merger when and if

Mot for merger purposes., but for purgpoesss of

L wasn't because rhe

ng able to be in areas where the NF

s that the NFL was in were impossible to compets in.

Q. pid you discuss with HMr. raube his statement the

must be present in logical markets for NFL expansion?

A. I don't even remember having seen the letter.

ver, I will tell you that Mr. rTaube's statement 18
y addressing the bigger issue that the USFL could not
were allowed TO

e in NFL cities. There was nO way Wwe

Do you see paragraph Z, the words that are

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW vORK, N.Y, — 791-1020
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read:

S
.
=]
o
m
et

"the USFL must be present in logical markets for

NFL expansion.”

A. ves, sir, I see that.

Q- Does that not mean to you for the purposes of
;merger with the NFL?

MR. MYERSON: Objection.

i
o
in

courT: I will sustain the objection to

L s

3
o 1)
o

MR. ROTHMAM: All right, sir, may we have

iExhibit 130 B.

Your Honor, for the purposes of the record, to
V?arify the record, 120 B is a document which is in
dence. Exhibit 204 is & precise duplicate except that
has the cover page indicating it was sent to Mr. Trump.
an use the 130 B designation if that will be less
fusing for the record, if your Honor please.

THE COURT: I don't have 130 as being in

MR. ROTHMAN: 130 B, your Honor. 130 and 130
oth in evidence, your Honor. I would think we would
1 that episcde.

THE COURT: why don't you proceed as you See £iE.

MR. ROTHMAM: Thank you.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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vour Honor, I am passing to the jury Exhibit

which is 130

MR. MYERSOMN: vour Honor, I have never Seen 204.

ﬂ;; gon't know what 204 is.

(. THE COURT: The best way to protect the record

. o show it t©o oppcsing counsel so that the court will be
are whether there are any objections to it

i MR. ROTHMAN: Your uonor, for the court's
£ . ; ; co g .
fconvenlence I will pass 1320 3, which 1s 1n evidence, and

r Honor can ObSEexve they are identical documents.

THE COURT: Why don't you just show it to Mr.

Je have no objection to 2C4, your

nefendants' Exhibit 204 is received

idence.

(Defendants’ txhibit 204, marked for

fication, was raceived 1in evidence)

MR. ROTHMAN: May I Dpass it to the jury, Yyour

THE COURT: YeS.
1 don't have it before me, put 130 I
13, 1985 a memorandum from Mr. Taube to

you have before me 204, which you claim is the same

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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document, is that correct?

MR. ROTHMAN: 130 2, your HOnor.

THE COURT: I see. 1I'm not geing to confuse the
:irecord further by pressing the point as long as ir. Myerson
iifs in agreement with what you are Going.
MR. MYERSON: Your Honor, perhaps I might just
bay so that the court will -- to be sure I am working on

e right understanding.

I understand Mr. Rothman is representing that

o
e
et
I5i}

 ¥.15 the identical letter to Mr. Trump from Mr. Taube
"t 1230 B was from Mr. Taube to lMr. Taubman, 15 that
‘rect? On that basis I am not objecting to 204.

MR. ROTHMAMN: That is correct.

THE COURT: Thank you for that clarification.

-

“;Q. Mr. Trump, you will notice this letter, 204, 1is
ed directly to you.
Yes,; sir.

Have you seen it before?

I am vaguely familiar with it. I can't really
cally say with great certainty that I have seen it
¢ Dut I think T might bave seen this letter.
distinct recollection

Mr. Trump, do you have any

09 any letters from any USTL owners while you

MR. MYERSON: oObjection. Objection, your Honor.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, MN.Y. — 7911020
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THE COURT: Sustained. L[ e

e vou were in this case served with a subpoena,
were you not, to produce documents?

A. Yes, sir.

Q. Ané pursuant to that subpoena you did not have

il one single document to produce, ¢id you? l

MR. MYERSCN: Objecticn. objection, your HoDOIL.

1 That is & misstatement in front of the jury.

THE COURT: Yes, I will sustain the cbjection.
questicening.
0. on this document now, 204, is it your testimony

N that you dic receive it, you didn't receive it or you cdon't ;

MR. MYERSON: I object. asked and answered. e
1181
THE COURT: Sustained.

refexrring to the document, this, Mr. Trumng, is i

Qs

august the 10th, which is about

your meeting in which you voted tO

e

ves, sir, it is.

"dear Don."

"pon," I take it is you?
I assume S0.

MR. MYERSOM: Your Bonox, this document 1S i

L r -] . e . .
’ eady in evigence and has already been read to the Jury

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.¥Y. — 781-1020
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onCe .« 1f this is just going to Dbe another reading, I'm
I+ has been done ONCE.

going to object to the procedure.
. 1f there are specific questions as to specific items in the

gocument, I don't object.

THE COURT: Let Mr. rothman proceed in the

Il manner he deems appropriate.

(078 "As you are aware, we will be meeting on august

which are destined to have major

It is

examined in the proper context

bhg it is critical that all of us are united in support of

I uhatever direction ovur deliperations may lead us.”

Now, I am going to skip for the purpose of going
down to the bottom paragraph, page 1.

wonherefore, it would follow that the USTL has

y two options:

"l1. If we are committed to compete with the 1FL

players, for TV revenuesS, etc., then, in order to

ive, the central focus of all USFL strategies must be

ring about a merger Or accommodation with the NFL."

That philosophy of competing with the NFL was
philosophy, was it not?

Sir, T think I would have to respectfully

ears a

8=t that the sccond paragraph of this letter 5

relationship to what you have just read.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. US. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791.1020
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paragraph there is a lack of unanimity

+rhe other owners.

This is one ownerl that's lost a 1ot of money.

I At @ jate date in the game trying to do sometning tO
curvives and if that something in his particular case was

that's fine.

ne states in the second paragraph, the lack of

and he 1is concerned about it.

unanimity amond other OQwnersy

the second paragraph.

I am asking you if that was your view.

MR. MYERSONM: Your monor, 1 object. What was

MR. ROTHMAN: T 21 rrying to finish the question.

THE COURT: Counsel, 1 must caution you rhat the

Yeason I allow complete answers at times when it might not

appropriate toO what you call 2 speech tO be given DY the
ness, is because of the form of the gquestion, and inp
We now

irness I have to let the witness ansvier fully.
e in that situation againp and Mr. Trump will have the

rtunity to answer fully based oD the guestion that vou

speech OF not, he will

ed, and whether you call it 2
an opportunity to answer, S° it depends how you frame

,' Juestions.

MR. ROTHMAN: 1Is it my Tturny your HONOI . or his?
THE COURT: Why doesn't he answexr the guestion

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
Y. — 791-1020

FOLEY SQUARE, NEW YORK, N




Trunp - CroOSs

and I won't cut him 6ff .«
e My question is was it your positicn that if we
are committed to compete with the NFL for players, for TV

the central focus of all USFEL ctrategies must o€

a merger or accommodation.

MR. MYERSON: I object to that because it takes

Mr. Trump Was talking

the central focus. If we

i

sclse

let's read the PI¢

)]

+o read from the document,

THE COURT: The v7itness may answer.

L. This was not my view. this was Mr. Taube's view.

sir. This was written

is letter was not written By m&.

me, and I assume other people from Mr. Taube. Mr. Taube
b 5 : i ; ; 4 X
rhaps had thils VI1&U, but in the letter ne expressec doubt

to many other owners in the League.

d not have this view. This was.not & central issue.

1S was perhaps an alternative, that merger has already

B an alternative, and it has to be an alternative.

Q. I am asking you whether oT Lot it was your view,

, Mr. Trump's view, that the USFL strategies should be

ring about a merger O accommodation in august of '84.

your view?

MR. MYERSON: I object to that, yowr HonorL., in
it is a clear misstatement of what is said in the

REPORTERS, U.5. COURTHOUSE

SOUTHERN DISTRICT
1-1020

FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 7%
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and if he is going to ask nim whether it was his

he has to do it based on what's said in the document.

THE COURT: We will take it step by step.

Haé¢ you completed your answer to the guestion

etter, and that Mr. Taube in writing the letter expressed

ncern that very few people agreed with him, or that not

yerybody agreed with him, and that the merger, his merger

eling, after years, by the way -- this was not expressad

 the beginning because he was in I believe as an original

mer, but that his merger idea now, he was a pretty

perate guy. He was pushed around pretty good, so that

-

THE COURT: low we move to the next guestion as

jected to by Mr. Myerson. Taking into consideration the

ion and the objection, you may answer.

1f you want to have it read back we will have

‘reporter do it.

MR. ROTHMAN: I will reframe it if it will take
little faster.
My question is was it your view that to compete

caentral focus cof your

rger or

M

m

-
(1]
on
n
o )
o}
jurf
s
ol
o
1
o
@]
o'
™
}_.I -
B

e}
o
o
o)
o
o
i)

odati ; . ; ;
Iedation with the NFL, were you agreeing with that

SOUTHERN DISTRICT REPCRTERS, U.5. COURTHOUSE
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aised by Mr. Taube?

point
B. Ne, sir. My point is, all I wanted is very
cimple, @ relevision contract, a network television
ontract and we will be able to compete with the NFL. Vie

11 be able to compete with the NFL, sir, if the NWFL

jowed us to have fairly @ network television contract.

. they do not allow us to have 2 network television

ntract, then, obvicusly, rhere is no survival for this

ue and the only possible out would be a merger, but my

kral theme is, and what I would most prefer, is 2

ision contract, if the NFL allowed it, which I don't

ve they will.

Q. gir, did you convey to the owners in any fashiaon

the letter of August 10th, 1984 was written, that you

Hy %

yt feel that merger should be a central strategy ©

league, did you convey that to any owner at any time?

MR. MYLRSON: Objection.

THE COURT: I'm afraid, Mr. rothman, you are

¥the door in fairness to the witness to another

answer. He has been through this saveral times.

Do you really wish him to go through it again?

MR. ROTHMAMN: Your Horor, I think the gquestion,

tion has not been put.

THE COURT: Mot in this form, but I kpnow what

i : _ y .
S going to be because T have neard it several

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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again,

go if you wish him to go through it ag

MR. ROTHMAM: Thank you for the warning, your

My question 1s simply this:
at any league

nid you, after August 10, 1284,

or in any conversation with any owner convey Lo

merger was not one of your desires Or

A. Merger, sir, was always an alternativa. MY

trategy and desire was for a network television contract

o

rxj

L.

we could be able to compete with the N

MR. ROTHMBL: Let's have the next page.

MR. MYERSOM: Your HONOX, 1 don't knew how much

ger this will be, but it is 2:28. If it 1s to continue

preak.

h longer I think we ought to have a

3

THE COURT: We would 1ike to have & break at

time. Ladies and gentlemen, 10 minutes. -
(The jury left the courtroom)

MR. MYERSON: Your Honcx, may we hava

THE COURT: Do you need the reporter?
¥ P

A F—
MR. MYERSCl: I don't need him.

(Discussion off the record at the side bar)

(Recess)

(Continued on next page)
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{In the courtroom in the presence of the jury.)

| By MR. ROTHMAN:

Q. Mr. Trump, I have placed before you defendants'
f;exhibit 79. I will ask you, that is a letter which was

| girected to you on December 23, 198372

A. It's directed to a number of people. I am one

JPf the people, sir.

0. pid you receive this letter?

A. I believe I did, yes.

Q. Do you have a recollection of receiving it?
A. I believe I do, but I can't tell you. 1It's a

?Ing I'm ago time ago, 1983.

MR. ROTHMAN: I will offer the letter, your
THE COURT: What is it? Will you identify it
- the record?

MR. ROTHMAN: 79, your Honor.

THE COURT: Do you have a copy for me?

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor.

(Pause)

THE COURT: Are there any objections?

MR. MYERSON: Your Honor has my position with

d at thig point. But I think your Honok is aware of

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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position on that.

THE COURT: I want to be sure if there is any

;ﬂ3 objections --

MR. MYERSCON: No. Additional to that, I do have
objections.

MR. ROTHMAN: To save time, I am not going to
5 5 the document to the jury, and the portion I am going
" read from does not have any 403 problems.

MR. MYERSON: May I know the portion that is

THE COURT: Yes. Why don't you counsel get

(Pause) .
MR. MYERSON: Your Honor, I think the way to

this is at the side bar. It was just shown to me.

K it's best if we take the matter up at the side bar.

THE COURT: All right.

(At the side bar)

MR. MYERSON: Your Honor, what's just been

=d out to me as what they are gcing to read begins on

t page, with the word "ultimately," through the end.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S, COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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pe in Trump's best interest, oOr what may or may not be

'EBTrumP'S best strategy. There is also a reference to Mr.

}hoavis' which your Honor will see in there, and I think

:iagain on probative bases, particularly in light of the

'

'?bther documents that have already come in, that on 403

arounds this should not come in, on a balancing of

HProbative value, particularly in a cumulative sense,

Lrpgainst speculation, misleading to the jury., and prejudice

MR, ROTHMAN: That is prepostrous. This is a

tter from Taube, an owner, to Trump, an owner. Trump

it is a clear

MR. MYERSON: It is not at all, your Honor.

's my peint. My point is what is said in these

graphs is pure speculation. In fact, he says it. "It

y be in Trump's best interest to do it.”

THE COURT: I am going to allow it into evidence

er 801(d) (2) (A), but as I understand, the only 403

ction had nothing to do with the use of slang language.

MR. MYERSON: Well, it does in other parts of

mo, but not with respect to what he says he is geing

THE COURT: The record should be clear that I am

lowing the last 4 paragraphs on page 4 in evidence.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK. N.Y. = 791-1020

e

e e e s = =




Trump - CLOSS 4180

Brhe rest of the document at this time is not in evidence

f:because of 403 considerations. We will cross that bridge
| when we come to it, if either side offers other portions of

pecause I see the only objection by the USFL would be

There is no reason to construe this

| any differently than the other two letters that I have let

evidence today.
(End of side bar conference)
MR. ROTHMAN: Your Honor, we are of fering

fendants' exhibit 79, page 4 only. I will represent to

the Court that in due course we the redact those portions

the balance of the document and deal with that at a

er time.
At this point, page 4 only.
PHE COURT: As I understand i, it's not only

. 4 only, it's the last four paragraphs on page 4 only.

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor.

THE COURT: To that extent at this present stags

e record, defendants' exhibit 7¢, last four paragraphs

ipage 4 are received in evidence.

(Defendants' exhibit 79 was received 1n

ROTHMAN:

MR. ROTHMAN: We are redacting fixrst two

R Phs ’ Judge <

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.s. COURTHOUSE
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0. This is page 4, Mr. Trump. Do you have the

:ocument in front of you?

A. Yes, I do.

Q. December 23, '83, from Mr. Taube tc you, as
ell as to Mr. Bassett and to Mr. Taubman.

"Ultimately, however, it is clear that no plan,

;uch plan or strategy. 1In a survival mode I don't think

at the league can or should allow incdividual owners to

heir perceived best interests or whims. For example, only
ad with no implication, it may be in Don Trump's best
terest to pursue a2 strategy which gains him leverage

Politically or otherwise, to move to Shea Stadium and

come the NFL franchise which the City of New York is

Don's best strategy for the Generals could be
'VaStating for the United States Football League as a
.le. Therefore, a survival plan, if it is to be agreed
N, must be conceived for the longer term benefit of the
‘gue as a whole and must be implemented, monitored, and,
L€ necessary, imposed on a dictatorial basis with an

ldNizatjional structure which is designed accordingly.”

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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I'm not reading the last paragraph.

pid you have any conversation with Mr. Taube
;lafter you received this letter in which you discussed the
act that your pest interests might be different than the
nterests of the other members of the league?

A. He didn't say that. He used me as a possible
xample and sSays here, "for example, and only with no
implications, it may be in Don Trump's" -- it may be. And
;9 didn't discuss that.
second of all, I disagree with it in the sense
W that without a league I have nothing either. You see, Mr.

othman, if we don't have a league, ponald Trump has

OEhing —- I mean, it's wonderful to have a wonderful

So frankly, if the league is going to goO by the
yside but I'm going to be good and strond, that doesn't
e a lot of good, Mr. Rothman.

Q. Mr. Trump, when you received this letter and saw
Taube alluding to Don's best strategy for the Generals
1d be devastating for the USFL, did you call up Mr.
be and say, "What are you talking about, Tad? That
t my view." or did you do anything to respond to that
ent that I have just shown you On the board?

,A' Well, let me just say that you again misguoted

\_Fse you didn't put the word "hut" in. You stay pDon's

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHQUSE
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strategy. The word "but" changes the whele meaning of
sentence, as you well know, Mr. Rothman.

0. I will try it again.

A. Thank you.

‘ When you read the statement, "But Don's best
Ifixrategy for the Generals could be devastating for the USFL

" —- when you say that with the woxd "huk? In it,

id you call Mr. Taubde and say in words or substance, what

e you talking about, my strategy is not that, or did you
%? any way discuss that with him?

A. I would say over a course of months that I
cussed with him the concept of the league, and in fact,

I discussed with him and with everybody, just to show you

and I think this was very well

re the meaning really is,
qrted in the newspapers, it was my idea, as you know,
.@Rothman, to have a Galaxy Bowl which would be really
of

ctively the winner of our league playing the winner
Super Bowl and I think it would have been a2 great thing
Poth leagues.
This was not a merged league. This was 2

te league playing a game, 2 championship game at one
‘later on in the season. This was something that

©dy in the room that is a reporter knows that I have
dvocating from the beginning. This is not a man

o have a merger. This is a man that would like teo

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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Ehave jideally the television contract with the other.
. T discussed this with Mr. Taube, I discussed the
:fact that without other people to play football with, the
:%Qenerals can be the greatest team ever assembled, it can be
:&he most exciting franchise in sports, but it doesn't mean
!
| 2 garn thing, Mr. Rothman, because I need other people.

i Did you say to Mr. Taube, that you did not have
strategy which was inconsistent with the interests of
her owners? Did you say that to him?

MR. MYERSON: Objection.

a. He's not --

MR. MYERSON: Objection to the form of the

THE COURT: I will allow you to answer.
A. Mr. Taube is not saying I did say it. He is
.9 this as an example. He is saying that New York as an
ple might be better suited for this or that. But he 1is
aying that I said it. And I didn't say it.
n$iQ- Mr. Trump, was Mr. Taube a member of the
:tive Committee of the United States Football League?

I don't know, but I believe he was at that time,

What do you mean, you don't know?
I really don't know specifically, but I believe

- Taube was a member at that time. I don't know

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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whether the time period we are talking about is. I think

which is very shortly after I

that in December of 1983,

arrived in the league, but I believe that in that time

eriod Mr. Taube was, but I can't be a hundred percent sure.
I'm going to show you another document and I

just about through with these documents, exhibit 89.

(Pause)
At this point in the record I'm net going to

ime with you on this document except to ask you B E

identify this document, exhibit 89, as a document

'Ignt to you on or about the date it bears, April 6, 1984.

A. I think it was, yes.
Q. Do you recall receiving this from Mr. Taube?

A. Very, very sketchily, but I believe 1 did, vyeSs,

Q. Do you recall reading 1it?

A. Perusing it, perhaps. I don't know about

it in any great detail.
MR. ROTHMAN: Your Honor, at this time I am

going to offer it in evidence. I'm not going to

Yy it to the jury at this point.

THE COURT: I will hear whether there are any

ons. Give Mr. Meyerson a chance to review it and
ther he has any specific objections.

(Pause)

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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MR. MYERSOM: Your Honor, I do have objecticns
EW portions of this on 403 grounds. I'm not sure this is
'fhe appropriate time to get into it. Also, I would suggest
I;at this may not be the appropriate time if there are nc

jons of this witness on the document, to introduce the

quest
T
cument .

THE COURT: VYes. I don't understand why you
sh to offer the document seeing that this witness is no
ter than any other witness.

MR. ROTHMAN: If vour Honor please, it's being
égered through this witness because he is the recipient of
I may want to inquire of other witnesses about it

THE COURT: The way I would proceed with that,
Rothman, if I may suggest, is to show it to the witn?ss
Bd ask him if he can identify it, and then you have that
and you don't offer it in evidence.

There apparently are some 403 objections to it,

és you want to go through them at this point, I cannot

it in evidence unless I hear argument at the side bar.
MR. ROTHMAN: I have already asked the witness

foundation all questions. May we proceed on this

v that subject to redacting for the 403 reasons we

iScussed, may the document be offered?

MR. MYERSON: I will hear Mr. Meyerson fully of

# but it appears to me that in the same way that the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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st four paragraphs of defendants' exhibit 79 were
ugceived in evidence, that it should be alsoc.

MR. MYERSON: Your Honor, my suggestion would be
:ther than taking up the court's time --
THE COURT: It is not in evidence at this point.

+'s move ahead.

MR. ROTHMAN: if your Honor please, I'd like to

, pages 101 and 102. These are transcripts of the
ing of January 18, 1984.
THE COURT: This has not been discussed in the
ng room specifically, but let's go over it. You'll
_to give Mr. Meverson adeguate time to review it.
MR. ROTHMAN: 101 line 22.
MR. MYERSON: Your Honor, may I hand this up'to
ourt, please; because I think your Honor will
d€xrstand why, if I hand it up.
( Pause)
MR. MYERSON: 1 refer the Court to beginning on
2 of page 101, which was specifically discussed at
e bar before.
(Pause)
MR-IROTHMAN: Your Honor, our discussions at the
- Was before the document was offered in evidence.

THE COURT: I have no reason to differentiate

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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| this from the ruling of the other day. I have cautioned

| the jury that we have transcripts taken by stenographers

| where the suggestion was from Mr. Myerson's objection that

,'chere was a great deal going on during these meetings,

eople talking at the same time, there was no checking of

':ithe transcript for their accuracy.

}ﬂxeason not to let it go

i
£

8| being an admission of a party.

Based on all those considerations, I see no

in evidence under 801 (4) (2) (A) of

MR. MYERSON: Your Honor, I want to raise with

ﬂme Court what was raised at the side bar in terms of 403

b
considerations here. Balancing -- I refer your HoONOT to

e specific paragraphs, which is all that's being talked

about there. And I think that there are clear 403

siderations on a balancing of probative versus the down

e situation, under 403.

MR. ROTHMAN: Respectfully, if your Honor please,

is a statement that goes directly to credibility of a

2SS.

THE COURT: I have already ruled on this and it

be inconsistent of me to not permit this in evidence

SS there are some specific words which counsel wish toO

e direct my attention to. But I will not be

Sistent in my rulings and it has been identified, as I

.Stand it, as defendants' exhibit 685. 1t's the last,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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peginning at the bottom of page 101 of the stenographic

minutes of the USFL meeting held January 18, 1984, going to

j-=':4‘-_he top of the page 102, through line 9. And I am mindful

| 2150 that on redirect, that Mr. Meyerson may examine Mr.

fQTrump concerning the statements to be sure the jury is

qully aware of what Mr. Trump has to say with respect to it.

" 5o let's proceed, gentlemen.
MR. ROTHMAN: Would you please put it up.

Q. Mr, Trump, we are putting onto the screen 3

tatement made by you to your owners January 18 -- or

egedly made by you January 18, 1984 at your league

Bmeeting at the Regency in New orleans. I will read it for

Do you have it in front of you?
"Now, the NFL, the biggest fear they have, and

P know this, you know, they had rheir meeting at the grand

t. I own the Grand Hyatt hotel, and they had their

ing there so they were checking for bugs and everything.

'Tjgnly thing they didn't check is waiters that have 140

39“ know. Guys handing out water and stuff. They

checked. The biggest fear these people have, I don't

hey are going to have their meetings there anymore."

Do you recall saying that to the assembled group

in January?
Not specifically, but it's very possible.

What did you mean by the fact they dién't check

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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the waiters that hae 140 IQ, you know, guys handing out

water and stuff?

MR. MYERSON: Your Honor, I am geing to object

:ito that on the ground there is no authentication that that

;mas actually what was said, in light of your Honor's

:statement to the jury and the fact of Mr. Trump's saying he

,anesn‘t specifically recall saying that. I object to that.
THE COURT: Overruled.

0. What did you mean by that?

A. It's very simple what I went by it. I was as I

elle may not want to admit. And during this period of

e there came a time when their last meeting at the Grand
t Hotel when it was too late to cancel, andéd my

“hasing a team just prior to that meeting, or very

ortly prior to that meeting where they felt, as I

Istand it, very uncomfortable with the hotel because of
€t that I nappened to own it.

But they were stuck there because of the timing.
said, and I said it in jeft, more than anything alse,
aid they checked the room and they checked for bugs
Y checked for everything else, perhaps in terms of
ning, the only thing they didn't check was waiters

I0. I don't know any waiters in the buvilding, I

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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? gidn't speak to any waiters in the building but it was said
+o me in a rather joking fashion by somebody at the hotel

| .t that time.

Qs Is it your testimony now that this statement

you Was made in jeft?

That statement --

A.
MR. MYERSON: I object to the characterization
wnow," your Honor.
THE COURT: overruled.
A. That statement is a statement that was made in

1+ was made in 2 somewhat laughing manner; 1f it was

curately portrayed., which I just don't know if it was OX
t because you had soO many people in the room. Aand they

and I hear that they did

not check, as I understand it,

k for bugs and they did check for everything else, and

did not check the waliters.

1 did not speak toc any waiters. I did not have

ccasion to speak to any waiters. 1 didn't care, 1

't have cared less about +he walters. But

heless as I understand it, they checked the rooW for

They check the room for everythind. The only +hing

n't check was the waiters.

What do +hat mean, did they check the walters?
They didn't check the waiters going back and

in the room, that is what I understand.

REPORTERS, U.S. COURTHOUSE

SOUTHERN DISTRICT
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G To determine whether or not the waiters were

| giving information out that they shouldn't be giving out?

N No, they didn't check the waiters to sze perhaps

Il wnatever they wanted to see. They checked the room and I

r T heard that they checked the room, by somebody

»ﬁt t+he hotel.

Q. Mr. Donald Trump, didn't yeu honestly mean when

| vou made this statement, that the NFL wasn't checking the

s and the waiters were giving information to the USFL

lin your hotel so you knew what was going on? Isn't that

‘what you meant?

2 absolutely not. I said just exactly as it says

ere. If it was said, it was said exactly as it said

ere, that the waiters were not checked, and I hear the

that's exactly what the statement Says.

Q. All right, Mr. Trump.

Mr. Trump, going to the meeting of May 9, let me

Ist first ask you a few guestions about your coming into

United States Football Leagus. When you came in in

e 1983, you announced that you were going to go to war

ithe NFL over the acguisition of players, is that not

I felt it was necessary for the survival of the

Ue to fight very hard, yes. And I was -=

1.5. COURTHOUSE
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I used the word very carefully. You announced

the world that you were "going to war," against the

MR. MYERSON: I object to that, your HoOnor. e

| there is a quote and he is referring to a document, I want
'to know what the document is.
THE COURT: Overruled.
. I would not be surprised. Mr. Rozelle told me

e would not be getting relevision contracts. He was

)ying things that, there was no way to compete against the

If you want to term it war, I'd be very honored toO

- that word.
(45 I don't want to term it anything--
A. I will term it, then.
Q. What you did then was to sign players '

mediately that were under contract to the NFL in what we

' now learned to be future contracts, is that right?
;% A. Some, yes. The very few, but some.

How many did you sign?

I don't exactly remember the specific number.
-i{p, More than one?

Yes, sir.

More than two?

Probably four or five or six.

You signed future contracts with NFL players

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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ore NFL did the same thing to the USFL, didn't you?

A. I don't know exactly what the timing was. Again,

iz was in there a lot later than a lot of other people, but

+he NFL was decimating the USFL and

be done.

Q. Do you have any evidence -- any evidence

“irectly or indirectly that the NFL signed a future

;pntract pefore you started the war?

b. 1 have evidence that the NFL was trying to put

e out of husiness. Whether

e United States rTootball Leagu

increasing

il
Bt was through the use of increasing salaries,

wag Mr. Donlan has testified about the increasing

aries and spending the USFL money. Whether it was that

S it turns out to be that we didn't know at +hat time

out the increasing and spending the USFL's money. At

2t time, sir, we didn't know.

Q. Mr. Trump —--

A. But Mr. Rozelle told me that we wouldn't get

‘acts, that he controlled the networks. 1 would

ider that much more serious than signing players.

THE COQURT: Mr. Rothman, are you moving to

e the answer as not responsive to the guestion?

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor, I certainly am.

THE COURT: The motion 1s granted.

MR. ROTHMAN: Thank you.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
. FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 751-1020
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Q. I ask you again: Do you have any evidence
| directly or indirectly that a single USFL future contract

“ﬂﬁas signed prior to you starting the war and you signing

i

A. Are you also referring to the talking tec various

Q. I am talking about signing contracts, Mr. Trump.
a. I'm not that aware of it, Mr. Rothman. I'm not
jat involved and I'm not that aware of it. I would not be

e one to ask that gquestion. I'm not aware of it.

Q. Mr. Trump, do you know who Lawrence Taylor is?
A, I certainly do.
Q. Lawrence Tayler is a football player who was

for the Giants of the National Football League, is'
scorrect?

.?’R. That is correct.

y:Q- And he had four years on his contract left at
ime you approached him and signed him to a contract on
}_}5FL; is that correct?

That is about right, yes.

When did you sign Mr. Taylor to a contract?

I don't know the exact date of the signing of
glor.

Give me the century in which you did it?

I would say it was probably in 1983, early '84,

SOUTHERN DISTRICT REPOURTERS, U.5. COURTHOUSE
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something like that.

All right. So you signed him in 183 or '84 to

| 2 general contract with the USFL, is that correct?

Lo That is correct.

Q. And his contract to play in the National

a out until 19877

A. I don't know what the date is. 1I'd say 1987,

I 'gg, something like that.

ars, is that right?

Q. Four or five vye
A. I thought it was four years; yes, sir.
Q. What earthly reason did you have for signing an

player to a contract with the Cenerals four or five

rs before he was &ven able to leave +he NFL?

A. Well, it's really very simple. Lawrence Taylor

a great player, ome the greatest players. If our league,

h was unable to get television, which was unable to get

of the things that a league needed in order toO survive,

Blour league was to sign 2 player of the caliber of

nce Taylor, it was going o be a great tribute to the

vou didn't need that

Lawrence Taylor is a great guy in addition to

ing else. Lawrence Taylor was not veing paid his

La :
5t§Wrence Taylor wasn't looking to leave per se, that

. got used to signing players and doing whatever they

REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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;7wanted with them, because again they never had any
ompetition.
A1l of a sudden,. I hear about this horrendous

;Eprice that I am paying, that I am supposedly going to pay
r; and what happened is that a lot of reports
{hame out that I was paying Lawrence Taylor a lot of money,
Eoo much money. Reports from the NFL. Lawrence Tavylor
- ;#entually was sold back to the NFL at a profit, so I guess

wasn't paying Lawrence Taylox justly mucy. But if they
Tbuld have paid him what he was justly due, they would have

| not had the problem in the first place. And it was a great

dwrence Taylor.

It showed some form of credibility for our

& Q. Mr. Trump, was your signing a player who still

our years to run on his NFL contract some kind of act
jjarity on your part towards Mr. Taylor?
It was an important element of the viability, of

- to persuade the world that our league was viabkle

Toperly treated by the NFL, could leave the NFL even

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHQUSE
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Il ot a future date and come cver to our league and play.

Q. Mr. Trump, isn't it true -~

MR. MYERSON: Were you finished? 1 believe the

was not finished.

Qs Were you through?

A. Not particularly, but I could be convinced to be

0. Isn't it true, Mr. Trump, that the reason you

'Tigned Lawrence Taylor, who still had four years to run on

s NFL contract was to show your power and muscle and to

force a merger Dby taking these key players while they wera

11 under contract to the NFL?

A. The signing of Lawrence Taylor to a contract

t wasn't going to take place effectively for four years

the future would have had no effect on a merger. What

it would have done is given credibility to the United

tes Football League and for a. . time it did.

It was it was much the signing of Joe Namath to

American Football League., It was a sign of credibility.

s Q. As a sign of that credibility which you were

so hard to get, you then took $750,000 1in cash to

Mr. Taylor and let him go back to +he NFL, didn't

For two reasons.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. T.5. COURTHOUSE
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W what happened to your credibility, sir?
A. T think it was higher than ever.
Q. Did you not also instruct your employees that

I
ﬁmthey should cause the NFL to £hink that you were interested
.

[
m_in players w
I

hen you really weren't interested in them, just

so the price could be driven us and the NFL would have to

i
Wwpay more money?

1 was interested in trying to have our league

4 A.
|| L
ki
;Q%urvive. Our league was being badly hurt by salary warsy
pe had no choice but to go out and either sign OF

our leag

-igt jeast negotiate with players, even if it wasn't

pecessarily a top priority signing players. We did sign

ome, we didn't sign others. Some we really probably

didn't have a great intention of signing, if they had an

ention at all.

But it was important for our league to go out

and negotiate with players, because the NFL was decimating

league with salaries.

C. I am asking you again: Did you not instruct

r personnel to dishonestly advise the NFL or cause the

EE to believe that you were interested inm 2 player, sO as

ce and cause the NFL to pay more money

ve up the pri

hat player because they rhought you were interested?

MR. MYERSON: 1 object to the form of the

ion, your Honor.

ORTERS, U.S. COURTHOUSE
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THE COURT: OQOverrulad.
A. Not dishonestly. I told my people to go out and
imegotiate and negotiate with players, whether you wanted
:a;hem or not, but to do everything in your power because we

f.ere being just killed by this whole situation with rising

?Qf +he USFL salaries. We were being hurt very badly.

MR. ROTHMAN: May I have 164, please.

(Pause)

MR. ROTHMAN: Page 164, if your Honor please, of
1ibit 769. Just again to reframe where we are, Mr. Trump--

A. What page is that, sir?

Q. 164, We are kack to the meeting of May 2, 1984.
_owners of your league at the Crand Hyatt. You are n;w
ng again at the meeting:

"Mr. Trump: Mr. Commissioner™ --
MR. MYERSON: Excuse me, your Honor.
(Pause)
MR. MYERSON: Has this been received in evidence
+ your Honor?
THE COURT: Not that I am aware of.
MR. MYERSON: ©Not that I am aware of either,

00r. And I turn around than it's up on the screen.

MR. ROTHMAN: What's the problem?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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MR. MYERSON: Can we get it off the screen,

(Pause)

THE COURT: Let's clarify whether all of the
;wners meetings were received under 769 oxr only a portion.
MR. ROTHMAN: Your Honor will recall I read into
the record two minutes before the lunch hour what pages I
gas referring to.

THE COURT: All richt. 2And we had to add pages

That was part of the problem. I don't know now

this was a page you are still about to add or
it was part of the original offer.
MR. ROTHMAN: Your Honor, it was part of the

-

inal offer, not being added. It was discussed on the

THE COURT: As long as Mr. Meyerson was aware of
‘at the time we had a break. I wasn't a party to it.

e to rely on counsel.

MR. ROTHMAN: I assure your Honor that it was.

MR. MYERSON: Well--

THE COURT: Why don't you confer outside the

R and Mr. Meyerson. Why don't you confer on it.

(Pause)

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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MR. ROTHMAM: Your Honor, I alsc believe this

§ yas in your original packet.
MR. MYERSON: Your Honor, we have a 403

&Iedaction. Other than that, in light of your Honor's prior
o

1

each of these so-called owners transcript pages.

J THE CCURT: Repeat the page, Mr. Rothman.

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor. Page 164, line 8.
THE COURT: You are correct. It was part of the
By

riginal document you offered. As I understand it, there's

L

sen a redaction with respect to the 403 objection, is that

MR. ROTHMAN: Yes, your Honor. ¥You are coxrrect.
THE COURT: Is there any other redaction that you
referring to, Mr. Meyerson?

MR. MYERSON: Looking at it, it's the only one

THE COURT: You may proceed, Mr. Rothman.

MR. ROTHMAN: Thank you, your HODOL.

Again we are back at the meeting of May 9. 1984
.fur hotel, the Grand Hyatt. You are addressing the

Before I read the paragraph, you refer to a

Sman in the colloguy named Jay, J A Y. That would be

t2ex, one of the employees of your New Jersey

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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Perhaps, yesS.
"The other day, Jay got a call, for whatever
Maybe he is an NFL guy. He got a call from

oilers and they wanted to know whether or not we

gere interested in a certain player."

Let me stop for a minute. The Houston Oilers or

e a team in the NFL, is that correct?

A. That is correct.
(&3 "He got a call from the Houston Cilers and they
anted to know whether or not we were interested in a

If@rtain player. We had no interest in this guy whatsocever.
._]'?iSaid, "Jay, do me a favor, tell them we are offering this
| iy millions.' They signed this guy, they paid him sc much

jore money than they would have. We said, very nicely
rough Jay, please don't sign him, we are offering him a
lion dollars bonus, $900,000 a year for the rest of his
They ended up paying him a fortune."

Do you recall saying that to the owners?
A, I don't recall that, no, sir.
Q. Di@d that in fact happen?

A. I don't know. I was a big proponent of signing

€ of other people, and I am a big proponent of

.:dlng the money so that we got some stars. AS you

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y., — 791-1020
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Q. Mr. Trump, does that document On the board in
way refresh your recdllection as to what you said at
:ﬁat meeting?

a, Well, there was so many ovwners at that meeting

p and down screaming back and forth, that I find it harxd

Maybe somebody else said it --

MR. MYERSON: Objection, your Honor.

Anything could be possible. I just don't

hember it. aAnd 1 would say that I would have said

tively that we have to go out and spend and we have to
the right players. I just don't remember the specific
ement, sir.

TIQ- Let's try an it differently: Mr. Tyump, did you
':ruCt your personnel to indicate that they were

ested in players so as to raise the price for those

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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':,1ayers when in fact you were nct at all interested in them?

pp

a. I instructed my personnel to go out and try and
{hget the business players they cculd, not solely for the
fi;eason of raising price, but for the reasons of getting the
]ﬂ@ames, because our league needed names, and we were --

'FH No, no, I'm not talking about whether you signed --
MR. MYERSON: Please don't interrupt --

MR. ROTHMAN: Your Honor, that didn't respond to

MR. MYERSON: May we have the witness able to

THE COURT: Yes. He may complete the answer.

As far as a specific, I don't know the player

we are referring to here. Maybe we even made him a

.

tfer, I don't know, Mr. Rothman. But I don't remember the
cifics of this paragraph, no, sir.
Q. I didn't ask you that. My gquestion was &

ferent one now. I accept the fact you say you don't

MR. MYERSON: I object to the statement, youl

THE COURT: Overruled.
Was it your instructions to your personnel, Jay
~tZer or others, that they should exhibit an apparent

e : : ;
SLeSt in a player so as to drive the price up and cause

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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to pay more mcney than they otherwise would want to

A T don't believe it was, sir, no.

If it was not your practice to do that, do you

lhave read to you that are now oOn +he board?

B A. Well, I already told you that I think it was an
q&mpossibility for a stencgrapher to take down what was
| going on in the room at that time, I really do, in any

| accurate method or fashion. I think it was impossible for

'ﬁhy stenographer to take down in any accurate way what was

appening in that room with everybody screaming back and

4 Q. Is it your now your testimony under oath that

i
[Bthe stenographic reporter reported rhe instance that is now

ip the board indirectly? C o
E e

A. I just don't remember ha%@ng made a statement.

;ﬂon't say that they reported the incorrectly, I don't

D say necessarily that it was made.

But I don't remember having made that statement.

Q. Mr. Trump, going to the issue of the stadium in

' York, we have had scme testimony in this trial from

(Continued@ on next page)
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Oy Firstly, you are aware, are you not, that Mr .

g indicated sometime in January or February of 1986 that

¢ not going to bring his team back to New York, is

Be Yes, sir.

Q. So that since January OF February of '86, you
o be no

ave been aware of the fact that there was going t

| NFL team ip the New York City stadium, is that correct?

A. well, I'm not sure if I'm totally aware of that.

qhere has been talk of another NFL team possibly coming in.

yody understands the talk, but 1 am not sure I am

ecifically aware of that, Mr. Rothman.

Q. You have announced that the Generals cf New

"84 season in the Meadowlands, is

A. No, sir, we have not announced that.

Q. where are you playing your 186 season?

A. We are determining to see what happens with this

;- If it is likely we are victorious in this trial, we

be allowed to come to New York with a television

act. Come to New York and play in Hew york City.

- Q. What is preventing yeou right now from announcing

the public that you will come 1to Shea Stadium 1in ‘86,

stopping you from that?
Because right now the City of New Yoxrk 1s

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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jthout a relevision contract, as Mr. Tese I believe has
| pestified or I'm sure would testify. Without a television

the United States Footbhall League is not loocked

No, sir. We have to see what happens with the '86

feason. We are looking right now at what happens with this

If we are able to gst a television contract because

Q. Irrespective of this triazl for a moment, if you
set it aside in your mind, are the Generals going to

in the fall of 19862

- Al If we don't get a television contract, if we do

Show victory with the outcome of this trial, my basic

ngr of this NFL. I don't believe anybody will be -- SO

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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f._fmy-basic answer is that thousands of jobs, millions of
.'aollafs of income to New York City and to a lot of other
ljaces hinge upon this trial.

Mr. Rothman, if we don't win this case, it is my

ko

trong feeling that there cannot be not only a USFL but any

ther football league. I don't belisve that you can have

_ Fegative to the United States Football League. There will

lnever be another football league.

Q. I ask you one more time, sir, and I don't know

' you can answer it. Are the Generals going to play

football this fall --

A. I told vou it is dependent upon the outcome of

is trial.

-

MR. MYERSON: I object. Asked and answered.

THE COURT?: Sustained.

Q. Is there anything other than this trial which
ents the Generals from coming into Shea Stadium if you

se to bring them?

MR. MYERSON: I object to the form of that

tion, your Honor. There has been no testimony that

. trial prevents them from doing it. I object to the

I of the question.

L
THE COURT: Sustained.
Is there anything that prohibits the Generals

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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' | grom coming into New York City?

A. Well, the arrangement with the city is that an

Bringing the Generals into New York as an
vample, an NFL team would get concessions, they would get
" revenues, they would get a lot of other elements.

A USFL team or anybody other football team

.Qbesn‘t. The rent paid by an NFL team would be

e lease at Shea Stadium, Mr. Rothman. The lease is a

disaster for any but an NFL team. Any other league,
ther the United States Football League or somebody else
ﬁt wants to try and establish a lesgue for New York City
fthat New York City can get a team is going to be
opped or estopped from coming into this city in my
nion, because of the prohibitive lease arrangements for
12'0ther team other than an NFL team.

Q. That's a lease arrangement that has to dc with
City of New York, isn't it?

A. No, that's a lease arrangement that has to do

a2 lot of factors. The City of New York has a lease

“t now with the Mets, in that lease is prohibitive for

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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alanybOdY coming in outside of the NFL to play at Shea

'é?stadium-

0. Mr. Trump, in fairness, that lease with the Mets,

Jsa paseball team, has nothing to do with the NFL, does it?

B I don't know that for a fact, sir. I am tryving

.o figure ocut why the NFL has provisions or there are

| rovisions, NFL provisions that are extremely strong and

| extremely beneficial to the NFL. I don't know why they are

here. I don't know how they are there. Perhaps it is by

ccident, perhaps it is the ultimate form of strength when

l you can have a lease drawn and you are protected just by

d of itself without even saying anything, but the NFL,

Rothman, has a lease which would make it very

to Shea Stadiuwm and very

-

ttractive for an NFL team to come

unattractive for any other team in any other league,

ther USFL or any other football league from coming to

& Stadium.

Q. Mr. Donald Trump, do you have any evidence,

fectly or indirectly, in any fashion whatsoaver that

indicates that the NFL has anything whatever to do with the

@Se at Shea Stadium between the Mets and the City of New

A. Mr. Rothman, I have no idea. I can only tell

what's in the lease. What's in the lease is a

bition effectively from any team other than the NFL

SOUTHERN DISTRICT REPCRTERS, 11.5. COURTHOUSE
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Trump - Cross 4212

;-entering the City of New York. So you are talking about a
%gcity that lost millions and millions and millions of
??dgllarsf thousands of jobs by the Giants and the Jats
;%leaving this city. So you tell me, Mr. Rothman.
: MR. ROTHMAN: Your Honor, I have probably
'ipnother 15 minutes. I don't know what the court's desire
I can finish in about 15 minutes.

THE COURT: We will &adjourn for the evening and
'gwe will start tomorrow at ©:30.

Ladies and gentlemen of the jury, please don't

Hfbncerning this case, please let me know immediately.

!

Have a nice evening and I will see you tomorrow
€ 9:30 in this courtroom.

(Trial adjourneé until Tuesday, June 24, 1986,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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June 24, 198%

10:40 a.me.

(Trial continuing)

(In open court, jury not present)

THE COURT: May 1 See€ counsel at the side bar.

{ Discussion off the record at the side bar)

(Jury present)

LD J. TRUMP,_resumed.

THE COURT: Ladies and gentlemen, beczuse we all

problems getting here today, I will try to save a

tle bit of the time we lost, not too much, but one half

r by making it a one-hour lunch, and if it is convenient

.30, so we will pick

ft

i counsel, we will make it 12:30 to

_half hour of the hour and & half we lost. The lost

- certainly will not be taken away from the USEL.

Let's proceed.

S-EXAMINATION (continued)

v

R. ROTHMAN:

Mr. Trump, I weuld like to just back up & moment

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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r one guestion. Going back to the time in which you
placed your deposit for the original USFL franchise, which

pelieve was sometime in 1281. I will ask you if you can
. Qécall when it was in '81 that you were supposed to make
‘éhe second installment on your down paymant.

A. I don't recall exactly, sir, when that was. i)

ot of the owners I know were very skeptical about making

s to that time.
o Just for the purposes of attempting to refresh

ur recollection, I'll ask you to examine Exhibit 1442,

ch is for identification only, and look at the thixd

agraph and just ask you if that will refresh your

-

ollection as to when it was that you were supposed te

make the second payment.

A. This says --
Q. vou can't refer to it under the rules. 1 am
ng you whether that refreshes your recollection.
A. No, it doesn't at all, no.
Q. Would you agree that the second installmen£ was
ometime in 198172
.f:A' No, I would@n't necessarily agree to that at all.

S ; .
econd installment, as I remember, and 1t was a long

a p ; .
890, the second installment was an installment which &

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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-;[1ot of peorle didn't want to pay bas=sd on the fact they
:Gweren't sure and didn't feel they were going to be making
f}television contracts.

There were 2 lot of pecople that frankly wanted
Fto go to the fall, but they felt in 1981 that it would be

limpossible to get a network television contract, and

<l 7
Bwhich you were suppocsed to make the second payment. If you
n't, you can't.

A. I reglly can't say.

Q. Let's go to another subject, which is the
r;ubject of the stadium which was to b2 built or which is
Tm{ontemplated being built.

In New York?

Sir?

Iin New York?

Yes.

You are on the board of the Sportsplex, is that

Yes.

That is the enrtity which is going to supervise

I don't believe that is correct, no, sir.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Q. Wwhat is the Sportsplex?

A. The Sportsplex is a group of individuals that “frﬁm
pointed by Governor Cuomo to chocse & site for the

the new stadium that New York city has been so

| gesperately trying to get for itself.
Os This is the agency is that will choose the site?
A. I don't believe it is an agency. I think it is

looser than that really.

Oof that entity, is that correct?

A. I was a member of the board. 1t wasn't a boarxd

FT

e e

: directors. It was a board, yes.

Q. This is the entity that will pick the site?
A. Not that will pick it. It picked it about a
ago. 1S
o mhis is the entity that @id pick the site? :;}j
A. That's much better. “i
O Is that fair? 'ﬁ',
. That's accurate, yes. ﬁ?.;
. And you were a member of the voard of directoxs ”M¢ ﬁﬁ
. :hH
.?
l"r

a2s a member of the boqrd

0. vou voted, therefore,

Yes, I did.

If I can use the euphemistic expregsion, that is

¢ hat that you wore in connaction with the new stadium?

. That is correct.

SOUTHERN ‘DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 751-1020




Trump - CrosSs 4218

Secondly, you were also awarded the contract as

jum, when and if it is built,

A. ves. Through competitive bidding, slr, Y2S.
D That's a second hat that you are wearing?

A. That is correct, yes.

Q. Thirdly, you are the owner of the Generals,

s a potential team that will play in that complex,

_Nﬁs that correct?

L

A. I hope sc.

Q. So that is a third hat that you are wearing?

A. Yes, sir.

Q. Do you see any conflict in the fact, Mr. Trump,

‘hat on one hand you are on the committes -- you &are on the

;ﬁrd to select the site, the next hat you wear is you

18 the site and the next hat you wear is to occupy the

Do you find any conflict in any of those three

A. Mr. Rothman, I am MNew Yorker. I want New York

? to get a stadium and & football team that has lost its

football teams. I would like to see New vork City get

tball team and I would like to see New vork City get a

gSlum, TIf you call that a conflict, then you can call it

€ver you want. I don't consider it a conflict at all.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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it will b= great for the City of New vyork.

vou think it might not have been appropriate for

al Lo say &8s 8 member of the bocard, since I have a bid in
as a developer, perhaps 1 snould not vote on whether or nct

ffﬁhere should be 2 particular 1ocation selected?

X Wwell, I'm glad you asked the guestion because

 ﬁsomebody else thought there might be a conflict. Obviously
governor of the State of New York 4idn't think there

but somebody that would have preferrsd foxr

|/ 4 % ;

jifitheir own purposes I welieve brought that to the court's

|I

| y " 5

Il attention and the court ruled that there was apsolutely no
Rothman,

c that was a case that was brought, Mr.

Bconflict, s

Eﬁ perhaps you should have checked that before asking the

uestion.

1 don't see a conflict. The governor of the

State of New York doesn't sez a conflict, and neither does

[Fanybody else.
b Q. Mr. Trump, 1 will be talking a bit about thate.

the complex, DeW stadium,

The original plans for

that a2 developer was toO be selected by the 5th of July

1985, is that correct?

A. 1 don't remember the exact date, sir. IE was —--—
I don't remember

eveloper was going to be selected, but

€ exact date.

Q. vou do recall that thare was 2 six-month de=lay

ISTRICT REPORTERS. U.5. COURTHOUSE
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. in selecting the developer from the original intention?

A. Well, they had a very large number of pecple

pidding., larger than they expected, bidding on the stadium.
'j_know it is 2 little unusual for the NFL to hear that

\ﬁEOPle were bidding on something, but we were bidding on

he stadium.
MR. ROTHMAN: If your Honor please, I

spectfully submit that that is a gratuitous statement. I

sk it be stricken.

THE COURT: All right, I will ask the witness to

sten to the guestions carefully and try tc respond to the

A. The group was I believe larger than anticipated

at was bidding on the stadium, and I think it took a

t@ttle built longer, but I'm not -exactly sure how much

er it took.

Q. Are you suggesting you don't remember when you

€ awarded the bid?

A You didn't ask me that, sir. You said -- why

& _ .
't you ask me the original cuestion. You dign't ask me

Question.

when were you awarded the bade

Q.

Mrxr. Trump,

I believe it was sometime in January.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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0. Cf what year?

B Cf last year.

0+ What was the date by which Mr. Hess was required

.30 advise the Meadowlands as to whether he was going to

A. Well, I believe it was sometime in February, but

Y
Mr. Hess could have worked along with the people doing the

‘stadium and they would have been very happy for his input
M from the beginning, and he would have had plenty of time.

Q. Mr. Trump, is it not true that the legislation

introduced into the state legislature until 2dpril of 1286,
four months after Mr. Hess or three months after Mr.

was reguired to make a decision?

A. Of course it wasn't introduced, Mr. Rothman.
Mr. Rothman, how can you introduce legislation

you don't have a team? You lost the Jets. The Jets

long ago decided to go te New Jersey and they were

=

Staying in New Jersey, so now you have a stadium without 2

25

£eam, so how can you introduce legislation to build =2

Q. Am I correct, sir, is that the legislation was
:“Pt introduced until April of 1986, roughly three to four

Onths after Mr. Hess was required to make a decision?

A. I don't know when the legislation -~ I am Jjust

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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B re11ing you --
s That's the answer, sir. If you don't know you
;don't know .

B vou can't introduce legislation when you don't

Q. Mr. Hunt -- Mr. Trump, the new stadium was

ntemplated to be built at a site on Willets Point, is

. Yes, it is, that is correct.
Q. And is it not true that on February the 27th of
11986 you met with six representatives of the Willets Point

P Rusiness Association for the purposes of discussing the

I don't know the date exactly correct. It
F%obably is, but it was about that time, and I did meet
”th some of the representatives, yes, sir.

(Continued on next page)
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And among those whom you met with was Mr. Rich

the president of that association, is that correct?

A. That is correct.

Mr. Glenn vanBremer 2 member of the association,

i\is that right?

A. I believe so. I really don't know all of the

hgentlemen's names «

Q. How many others were there?
A. Probably a %total of five or six, maybe.
61 In that meeting, didn't you tell the gentlemen

. from the association that you would not build a stadium in

| Willets Point once you got going with this project?

A. No, sir. I said very simply to them that

nt or another site, that I wasn't

-

*gwhether it was Willets Poi

';%articularly xeen on one site from the other. I thought

‘they had 3 sites that were relatively comparable. Some had

;advantages and some had disadvantages over the others. The

‘advantage to the Willets poit site was that it was next to

' Shea Stadium and got the excess parking capacities, et

1 said very specifically, and I believe Mr.

yusiCk would say this, but I don't know what his

'".fMterPretation of what I said is, I said that I wasn't in

love with the Willets Point site, I wasn't in 1OV€ with any

Site. I think it's very important for New York City to get

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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site. 1 think it's very important for New York City to get

a stadium and to get it as quickly as possible because of

the jobs we have lost, the money we have lost and

eyerything else we have lost and the prestige we have lost,

: and I wasn't particularly keen 2as to whether it was built

on the Willets point site or any one of probably two Or

| three other sites that would also qualify.

Qs Did you not say to these gentlemen, sir, as

foollows: wThat the lawsuit that is now pending" --

MR. MYERSON: If we are having a quote, Judge .

“%I‘d l1ike to see the cite.

THE COURT: I will sustain the objection to the

':ﬁorm of the gquestion. &sk him 2 question,.

Q. Did you say to the gentlemen that the lawsuilt

and the stadium project were your program to get an NFL

1 said to the people that a lot of

;%hings will happen determinate on what happens with the

In we don't win this lawsuit

;ptcome of this lawsuit.

ere will never be a team in New York City, and I said

-{ﬁat very specifically. and I mean that. There is no

nce of ever having football coming pack to New York and

A0 my opinion there is no chance, frankly, of ever having a

dium built in New York which the city desperately needs .

1f we win the lawsuit, there are a 1ot of

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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.'and, hopefully, we will have that league. We could also
'iconceivébly have an NFL franchise because they are going to

ave to d@o something to solve the problem that they caused

‘themselves.

Q. Mr. Trump, did you tell the gentlemen that this

‘jawsuit would force the NFL, to give you, Mr. Trump, a NFL

A. No, sir.
Q. sir, I think the answer is--
A. The answer is, I can't answer that in a yes oOr

lno. I gave them lots of different -- I said certain things

‘can happen. We can have a very viable league and we could

e football brought back to this city. In the form of

in the form of USFL, in whatever form you like.

But the point 1is that football will be coming
;%Fk to New York if we win this lawsuit. If we don't
hin the lawsuit, it's over with for any league because
ody will ever compete again with the NFL.
Q. Do you recall telling the gentlemen that once
ot an NFL franchise, you would virtually guarantee
m that the stadium would be built not at Willets Point
Someplace else and they didn't have to worry about it?
"'.'A- No, sir, I didn't say that. I said if I get a

ball team that is a viable product, if we get 2 network

act or if through all of these convolutions that we

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTHOUSE
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I" t21ked about there happens to be some kind of an

commodation, as has happened many, many times over before

i 1:._a'c

I the years., that it is possible that if the stadium is built

il
'Iﬁt would not be witness at Willets Point, it could be built

t Willets Points, it could be built at someplace else, it

“@ould be built anywhere in probably 3 different locations.

% Diéd you tell them, Mr. Trump, that once you got

the stadium where you wanted to build it?

a. I didn't want the stadium built in any specific --
0. Did you say that, sir?
A. I did not.

MR. MYERSON: Objesction, your HoOmNOIr.

X, I did not.

MR. ROTHMAN: Your Honor, my guestions really

MR. MYERSON: Your Honor, the witness is doing

S best to answer the gquestions and he is continually

THE COURT: Mr. Rothman, if you want to protect
he record in moving to strike certain parts of answers,
may do so. I think we will move along quicker.

MR. ROTHMAN: Thank you, your HoOnor, for the

ement _

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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0. The guestion I am asking you now is, did you
I tell the Willets Point gentlemen at the meeting that I have
now been referring to, once you got an NFL franchise you

?uould have the leverage and bargaining power to tell Mr.

I pese and the Governor to build a stadium where you wanted

.o build it?

A. I just got finished telling you Vvery
that I did not care where

mspecifically that I didn't care,

so what difference does it make te

1t might have mattered to the people at Willets

Hoint, but what difference did it take to me?

THE COURT: You can ask for a yes or no answer

'or he can't answer with a yes or nos and we'll move alohg.

THE WITNESS: I can't answer that with a yes OT

THE COURT: That is his answer. You mean you
lz-ﬁ't answer that you did or did not make that specific

tement, is that correct?

THE WITNESS: That is correct, sits«

Q. I'm sorry, Mr. Trump--—

THE WITNESS: In 2 different sense than I t©

‘mean, your Honor. 1 can't answer the guestion in

Statement can only been a small part of the overall

ement that was made.
SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.s. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, MN.Y. — 791-1020
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0. Sir, the gquestion I am asking is, did you tell

I

ﬂﬁpower to tell Mr. Tese and the Governor to build the

I cannot answer that in a yes or no. I have to
a much longer answer and I'm sure you wouldn't want
it, Mr. Rothman.

Did you tell the gentlemen that you would be
in

the

I told the gentlemen that there woulé be other

ternatives. They suggested to me the Ferry Point site.
Q. Sir, I respectfully ask you, can you answer that

?S. no, or you cannot answer it?

A I cannot answer it yes ©Or no.

Q. All right. I will go on with the next gquestion.

Did you tell the gentlemen from Willets Point

1At they as businessmen should keep it quiet and go along

B you until after this lawsuit is over and then that you
1d go public with a statement that you wanted the

-;ﬂium built somewhere other than Willets rPoint?

R I told the gentlemen that they -= that the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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 gent1emen themselves had nothing to fight at this moment,
s i

e as of this moment, without a team, without a

ﬁhey would be really very interested necessarily in having
ﬁzstadium or fighting a stadium if that was their intention.
pDid you make the statement that I just read?

No, not as you read it, sir; no, sir.

All right,

Mr. Trump, I want to move on to your meeting

A. Yes, sir.
Q. At the Pierre Hotel, that you testified to
yesterday. Do you recall that testimony?

A. I certainly do, yes.

Q. Firstly, the date of that meeting was March 22,

A, Yes, sir.

Q. And the meeting was held at a suite in the
rre Hotel that you arranged for and you paid for, 1is 118
t0at correct? if&{
] | i
. That is correct. Bl
R |
il
Q. Is it not true that you called Mr. rozalle on . 'Rf

Mmorning of the meeting to set is the meeting up for

00 that day?
SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE ) Ll
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020 At
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R I believe it was probably that same day that the

i}call was made. 1 didn't care when the meeting was taking

Mr. Rozelle asked me to give him a call and I was

but I did make the call to Mr.

Q. I think I misstated the date of the meeting, for

I believe the meeting was March 12,

1 apologize.
198472
A, Yes, sir.
Q. Is that correct, March 127
B I believe that is correct, yes, sir.
Q. Forgive me for that.

So you called Mr. Rozelle in the morning and

ghen following that conversation, you arranged for a suite

is that correct?

A. That is correct.

Q. Ané the meeting then took place at approximately

A. That is correct, sir, yes.

Q. At that time, is it not true that you told Mr.

Zelle that you were given the responsibility for

eloping the antitrust case which was going to be filed

_lnst the wational Football League?

Al I was not given that responsibility. I am one

2 number of owners in the league. I was not given that,

COURTHOUSE

SQUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S.
791-1020
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Bl . 1 did not say that to Mr. Rozelle.
That is the answer. you did not say rhat to Mr.

Q.
gozelle?
A. No, Sir.
o aAll right.
A. Wwe talked about the antitrust case because he

i sas very concerned with the antitrust case. 1 4id not talk

b to Mr. rozelle that I was responsible.
Qs Mr. Trump, SO that you and 1 understand each

other, the guestions that 1 am now going tO be P

ut to your

n be answered yes, 0O or you can't answer yes Or DOy and
T wish ycu would tell me which of those 3 answers You are
ving before you allude to any responses, is that 2 faizx

MR. MYERSON: I am going toO object tO the
tement, your HONOL. and suggest he proceed with the

THE COURT: You may proceed ©On +hat basis, Mr.

MR. ROTHMAN: Thank your youxr Honoxr.
Q. pDid you at that meeting say to Mx. rozelle that
were prepared to set up a big Florida real estate man,

biggest in the state of Florida, to duy washington, and
P& the Washington franchise O wiamip pid you tell

T REPORTERS. u.s. COURTHOUSE

SOUTHERN DISTRIC
RK, MN.Y. — 791-1020
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A. 1 can't answer that as a yes Oor no answer,

jt is not a yes or noO answerl.

(4 pid you discuss with Mr. Rozelle the fact that

[fyou were prepared to set up & big Florida real estate man
B to buy the Wwashington franchise and move it to Miami?

A. Excuse me. But the word nget up "sounds like

| jt's some onerous word like setup.

I have a friend in ¥lorida who was interested in

which was in

it had lost a tremendous amount of money, the

I recommended to my friend to

I recommended to WMy friend

i to move it to Florida, which is his home, that's where he

ves, he lives in Florida, and my friend looked at it- and

almost went into the position, he was perhaps fortunate

that he didn't. But that was the answer.

You used the word "set up" like it's this covert

action. 1 just don't think it's an appropriate word to use.

D recommended to a friend of mine who happens to live 1in

orida, who would have been interested in buying 2a team

£or Florida to look at the possibility of buying the

hington franchise. and that I believe that was

 $cussed with Mr. Rozelle, yeS.

Q. So you then did discuss in that meeting with Mr.

€lle the fact that you had a friend in rlorida who you

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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were trying to interest in buying the Washingteon franchise

"and move it to Miami, is that right?

A. who was interested --
0. pid you discuss that with Mr. Rozelle?
B Not the way you said it, sir. He was interested

ﬁ jn buying the Washington franchise. 1 was interested in

having something happen with that franchise because that

| franchise was in serious financial trouble, the Washington

Q. Let me just see if I have it clearly. Did you

jscuss with Mr. Rozelle the subject of your interesting a

lorida individual, real estate man, in acquiring the

MR. MYERSON: Objection on the ground that it's

| been asked and answered 3 times.

THE COURT: Sustained.

Q. pid you discuss with Mr. Rozelle the fact that

U were trying to establish new ownership in the Chicago

A. I don't know if I discussed Chicago. I think I

ember discussing with him the Washington. I don't know

Then do you recall saying to Mr. Rozelle that if

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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getting -- if you are successful in getting somebody

interested in Chicago, that you would then not be in a

j_position to do what you really want to do, because then you

2?would be too committed to the USFL?

R I couldn't have said that because what

Tﬂdifference would it have made if we had two stronger

| franchises instead of two weaker franchises; what

| gifference would it have made in terms of what I wanted to

!';. with the USFL?

Qs Then you never made that statement?
A. I never made that statement to Mr. Rozelle.
Q. All right.

Did you say to Mr. Rozelle in that meeting that

@l what you wanted was an NFL team and that you wanted to play

fin the fall? Did you say that to him?

A. I told Mr. Rozelle that what I wanted is to play

n the fall. I did not say that I wanted an NFL team, 0O,

could get

.__.iffs that would buy it? Did you tell him that?

A. Absolutely not.

Q. Did you tell Mr. Rozelle in that meeting that if

got an NFL franchise and would then sell your team, the

lerals, to one of the stiffs who would buy it, you would

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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get a new stadium built in New York?

y in Shea Stadium O

MR. MYERSON: I object to the foxm of the

e's already answered part of that,

THE COURT: H
What

so you can't answer yes Or no.

Q. pid you say to Mr. rozelle that if you got an

jum or get a new

B NP franchise, you would play in Shea Stac

Wktadium bLuilt in New York?

A. absolutely not.

with Mr. rozelle at

Q. pid you have a discussion

out te him that the

years of contracts -= I'm

pid you say to Mr. rozelle that the dilution of
'@EIEVisicn over three years of contracts could be worked

g to take less or nothing for

fut. that you would Dbe willin

TV if you could get an NFL fyanchise?
A, Mr. Rozelle pointed out to me the dilution

factor. It was his job. He was explaining to me about the
ch is something that frankly I had not

lution factor, whi
Mr. Rozelle explained

Known about or thought about before.

dilution factor to me.

Q. Did you say that you  would be willing to take

les : i .

leSs or nothing from television if you could get amn
SOUTHERN DISTRICT REPCRTERS, U.S. COQURTHOUSE

FOLEY SOUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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| franchise in New York?

B No, sir, I did not.

Q. pid you indicate to Mr. Rozelle that you
. anderstood the problem of there peing 3 teams in HNew York

way to solve that was that the 3

Emgna that maybe the
y the successful team

| petworks, cBs and ABC, would just carrc

fﬁnd not the unsuccessful team?
_;E. A. I wouldn't have said that, I didn't say it and I
ﬁ?pouldn't have said it because you don't have 3 teams in New

1f the Generals ever

ork. You have no teams in New YorK.

The twoc New York

--.gid come to New York, you'd have one team.

Q. Yyou never made such a statement?

A. 1 édid not.

Q. and then did you say to Mr. Rozelle that if you

i.t a NFL franchise and if you therefore left the USFL,
ychologically

'Lﬁat your departure from +he USFL would be PS

Pdevastating to the USFL?
i

. A He effectively stated that to me. sits
pid you say that to him?

He said that to me.

So you did not say it to him?

I 4id not say it to him, and he said it to me.

all, right.

ust want to do nack and be Suré 1 have the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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. last question here clearly in mind.

pid you or did you not tell Mr. Rozelle in that

b meeting that you you would play in Shea Stadium or get a
{Qpew stadium built?

Be It cculd have been discussed in terms of concept

{fof stadium, because he knew I was involved with the

| puilding of a new stadium. He knew that any team coming in

o be going into a new stadium, that

| New York wasn't going t

I they'd have to play at Shea Stadium until such time as a

' pew stadium was built. So it very possible something could

| have been discussed as to a stadium or as to playing 1n

‘Shea Stadium or whatever.

Wwhat I was interested in was football for Mew

rk and if that meant that you were going to play at Shea

IStadium or for a period of years, that would have fine.

Q. Who was going to play at Shea?

A. Anybody. Whether be the Generals or anybody

se. Somebody would have had to play at Shea Stadium OY

Yankee Stadium for a period of years until a new stadium

Q. Let's see if we can stay with this for a time.

Iy ] A n
tere was in the meeting with Mr. Rozelle some discussions

2 team playing at Shea Stadium or a new stadium in New

+ is that correct?

A. There could have been very light discussion
SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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pecause Mr. Rozelle knew and I was opviously

fooking and hoping %o be able to wuiléd a stadium in New
rork Citys yeSs;, sir. So there could have been.
't a very major point, to

1 don't XnowW. it wasn

'fperfectly honest, but there could have been.
Q. what I am trying tO understand is, 1 what
:bntext would you be discussing with Mr. rozelle in that
.eting a team playing in Shea gtadium? Would it be in the
. ntext of an NFL team, & USFL team, your team —-— explain

t to me.

MR, MYERSON: I 2am going to object to that, your
or, in that it calls for speculation to the witnessS. %
llection of whethexr or not it

witness has 2 precise reco
esn't

discussed, that's fine. But to sa&Yy that he 4o

d then ask in what context

1 whether or not it was an

ight have been, I object.

THE COURT: overruled.

es Football League obtained 2

If the United Stat

ision contract, the Ggenerals would have noved to New

nd would have played with their television contract
a Stadium and Generals until such time &S another
a good stadium

m could have been built, ¥oOu Know,

ave been built.

Shea Stadium is not considered a good stadium
e 1 5 A

ssional football in certail respects. 1P other
REPORTERS. .5 COURTHOU SE

SOUTHERN DISTRICT
g NY. — 791-1020

FOLEY SQUARE, NEW YOR
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But we wanted toO and everybody

cts 1 guess it's fine.

' : res pe
11 stadium.

E%in the city wants o puild a professional footba
Q. Mow, sir, what I am trying to anderstand is, you
 %$‘9 in 2 meeting with Mr. rRozelle. YoOUu havg related what
zﬁyou said happened at the meeting and I have asked you some
{fguestions about that, which you have answered. and I am
&rying to understand and ask you 0O help me understand the
g about shea Stadium Or

£ which you were talksin

What were Yyou saying to Mr. rRozelle and what was

[he saying to you about that subject?
e *
MR. MYERSOHN: 1 am going to obiject, YOur HonoL .

! Number 1, the witness's recollection was just given, and to
call for speculation as to what the context might have been,
I

. THE CQURT: 1t's proper., Mr. TrumpPr for Mr.
fOthman to ask you'specific questions ro see if it helps tc
%ffresh your memory, SO that based 01 his gquestions. i€ it
ées so, you may SO testify. But T'm certainly not
you gpeculate about anything.

't a very important P

' ﬁ-_._'gg_es ting that
A. Well, sir, it just wastp art
the meeting, and it's something that frankly js of not
as concerned, relative

Very much consequence as far as 1w

that meeting.

The context of playing ©Of possibly playing in
CT REPCRTERS, us Co URTHOUSE

SOUTHERN DISTRI
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a Stadium it would be that the Generals, 1f we were able

ilshe
f £o, which we were not able to, if the United States
?ﬂgootball League could have gotten a contract, 2 naticnal
evision contract that we should have been able to get

B tel
d have played at Shea Stadium,

B pased ©on everything, we woul
3 that's possible that that was mentioned at the meeting.

Q. Mr. Trump, you are in a meeting with the

| commissioner of the National Football League. March 12 at
sir, that what you were

the Plerre Hotel. 1Is it not true,

Commissioner, if I can get an NFL

- saying to nim was,
um ©or in a new stadium?

I franchise, I will play in Shea Stadil

Eﬂn't rhat what it was about?

A. That is totally false, sir.

Q. Then was it, sir, your saying to nim, Mr.

to put the Generals into Shea

iCommissioner, I am going
Is that what you said time?

MR. MYERSON: I am going to object again on the

testimony of his best

groand that the witness has given his

fgollection.

THE COURT: Mr. Meyerson, this is

Ss—-examination.

MR. MYERSON: I am just protecting the recoxrd,

Honor.,

THE COURT: I am going to permit it.

I just stated to yOu, six, that the only way
s, U.S. COURTHOUSE

SOUTHERN DISTRICT REPORTER
Y., — 791-1020
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ﬁ'that could have come up based on the meeting was that if we

;;got the television contract, that the Generals would have

t&moved into New York into Shea Stadium as the Generals.

0. So you were telling the Commissioner in that
'fmarch meeting that you were going to move the Generals, a
?bsFL team into Shea Stadium, that was the purpose of it?

| A. The purpose .of what?

MR. MYERSON: Objection, your HOnor.

THE COURT: Overruled.

A. The purpose of what, Mr. Rothman?

0. The purpose of the discussion with Commissioner
about moving into Shea Stadium?

A. The purpose of the discussion with Mr. Rozelle
ﬂiﬁ started by Mr. Rozelle when h= asked me to call him. !

did call me. We had a meeting, we set up a meeting.

Mr. Rozelle's purpose was to get us to stay in the

ing and to not bring the antitrust lawsuit. That was

MR. ROTHMAN: wWe'll leave it with that, sir,

THE WITNESS: Fine.

THE COURT: Is there redirect?

MR. MYERSON: Absolutely no redirect, your Honor.
THE COURT: Mr. Trump, thank you very much.
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